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ZAKAJ JE ODSTOPIL PODŽUPAN?
SVETILNIK V NAJEM / JEREB "SAMO" DRUGI

VRTENJE V KROGU
(Mef) Zgodovina se seveda ponavlja in 
pričujoča fotografija skupine otrok na skirojih 
"patinali" iz petdesetih let, ki jo je odkril 
Vlado Barbarič, je le eden od dokazov za 
takšno trditev. Odkrivanje Amerike je namreč 
že mimo in doba velikih odkritij tudi. Vse kar 
se zdaj povsem novega dogaja je pravzaprav 
nadgrajevanje že izumljenega in če ne bi bilo 
novinarjev ter propagandistov bi nam bilo 
prekleto dolgčas. Tako pa mediji iz rolk 
naredijo svetovni izum, čeprav so jih v 
Mehanu menda naredili že pred tremi 
desetletji, iz plavajoče ploščadi ladjedelniški 
dosežek brez primere, iz zaspanega mesta pa 
nastane Las Vegas.
Na povsem običajen dan sredi prejšnjega 
tedna smo se odpeljali na večerni izlet do 
takoimenovanega mrtvega mesta, ki se mu 
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lokali vzdolž obale polni skoraj do zadnjega 
kotička. Tisti s hrano z nam neznanimi gosti, 
najverjetneje turisti, kafiči pa v glavnem z 
znanci, tudi s tistimi iz Izole in Kopra. Večer 
ni bil nič posebnega a je bilo vendarle prijetno 
sredi toliko ljudi in celo sprehod po ulicah v 
bližini je bil zanimiv, saj je bilo veliko 
majhnih lokalov še odprtih, pripravljali pa so 
tudi odprtje prvega hotela za mlade turiste. Ni 
nam ostalo nič drugega kot da ugotovimo, 
kako so Piran med mrtve poslali prav 
novinarji, ki po drugi strani tako radi govorijo 
o živahnosti Izole.
Ko smo se še pred polnočjo vrnili domov je 
bila Izola prazna, prav vse gostilne ob morju 
zaprte, pulti obrisani in vsaka druga luč 
mestne razsvetljave ugasnjena. In smo bili za 
trenutek podobni tistim našim turistom, še 
posebej mladim, ki prenočujejo v našem 
mestu pa zvečer preprosto ne vedo kaj naj 
počnejo sami s seboj. Njim namenjenih 
lokalov pravzaprav ni, zabavišč tudi ne, 
prireditve se začnejo šele julija, tako da jim ne 
ostane drugega kot da gredo do Portoroža, ali 
Lucije. Ko bodo namišljeno živahnosti Izole 
opazili tudi novinarji nam bo pa res trda 
predla. Še sreča da novinarji zadnji opazijo 
takšne stvari.

30 LET
FIGOVEGA LISTA
Pred tridesetimi leti je luč sveta ugledal kratki 
glasbeni animirani film z naslovom Figov list. 
Izdelek je zelo izolski, saj ga je narisal Koni' 
Stcinbachcr, glasbo pa so dali Faraoni, ki so v 
filmu tudi nastopili. Pravzaprav smo Izolani dali 
prvi slovenski glasbeni VIDEO SPOT, kije bil za 
povrhu še tako dober, da bi ga bila danes vesela 
marsikatera glasbena skupina.
Seveda je ta obletnica tudi priložnost za ponovno 
ugotovitev, daje filmske vzgoje med mladimi vse 
manj, filmske ustvarjalnosti pa takorekoč ni več,- 
Od številnih nekdanjih mladih filmskih 
ustvarjalcev, ki so prejeli tudi celo vrsto nagrad, 
danes ni aktiven takorekoč nihče več, z izjemo 
njihovega mentorja Konija, ki skuša ohranjati pri 
življenju ART FILM, za kaj več pa ni ne časa ne 
denarja. Tudi to, da bi ob 30 - letnici predstavili 
Figov list novemu občinstvu se bo moral 
domisliti, organizirati in izpeljati - sam.

www.slo-istra.com
izolske spletne strani
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za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8-12

Tel 640-40 - 64



To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali.

ZAKAJ JE ZAPRT CAFFÈ ALLE PORTE? 
ODGOVOR
Prispevek "Zakaj je zaprt Caffè alla porta" je še en dokaz, da g. E. D. za 
uresničevane svojih ciljev ne Izbira sredstev, Poslužuje se tudi umazanih laži in 
že nekaj mesecev se trudi s svojimi dejanji škoditi družbi FIF d.o.o. Pojasnilo 
uredništva Mandrača, da ne preverjajo resničnosti besedil, kijih objavljajo, nas 
je nemalo presenetilo. Že nekaj let je družba FIF d.o.o, naročnik tednika 
Mandrač in ga redno spremlja v prepričanju, da so v njem objavljeni resni 
prispevki, saj imamo tudi o uredniku Mandrača zelo pozitivno mnenje in 
cenimo njegov trud v prizadevanjih za prijetno in lepšo Izolo. Zato je prav, da 
povemo resnične razloge, zakaj je lokal v Koprski 1 zaprt.
Družba FIF d.o.o. Izola nikoli ni imela sklenjene najemne pogodbe z E.D. 
Verjetno gre za sorodnika prvega najemnika lokala B.D. Leta 1995 je po 
najemni pogodbi prevzel lokal v najem B.D. iz Kopra in v njem posloval, 
dokler ni leta 2000 izrazil želje po prekinitvi najemne pogodbe. Kot razlog je 
navedel mlado družino in malega otroka. Ker je sam pridobil novo najemnico 
B. P. sta družba FIF d.o.o. in B.D. sporazumno in brez kakršnegakoli 
odpovednega roka prekinila najemno pogodbo, z novo najemnico B. P. pa je 
bila 01.08. 2000 sklenjena nova najemna pogodba. Do tu vse lepo in prav. 
Zapletlo seje pri gostinski opremi, kije bila last prvega najemnika B.D, in jo je 
od njega nova najemnica B. P. odkupila po kupoprodajni pogodbi z dne 27. 06. 
2000. Zadeve so se začele zelo zaostrovati novembra 2000. Gospod E. D. in B. 
D. sta od nas zahtevala ključe lokala, da si odpeljeta gostinsko opremo, ki jima 
je nova najemnica B. D. ni plačala. Pri tem sta bila zelo vztrajna dan za dnem, 
tako s telefonskimi pozivi, kot tudi pisno. Gospod E. D. nas je dne 04. 12. 2000 
ob 18,45 precej glasno obiskal na naslovu Kratka 2, nam grozil, da bo na naše 
stroške vlomil v lokal in zamenjal ključavnico, če mu takoj ne izročimo ključev, 
da si odpelje svojo opremo (0 tem obiskuje prijava na Policijski postaji Izola). 
Odvetnica družbe FIF d. o. o. je gospoda E. D. obvestila, da ima vso posest nad 
lokalom tedanja najemnica B. P. in je vsak vstop predstavnikov družbe FIF 
d.o.o. v lokal na Koprski 1, brez prisotnosti najemnice B. P. protizakonit. V 
naslednjih dneh (sredi decembra 2000) je gospod E. D. od tedanje najemnice B. 
P. pridobil ključe (na kakšen način?) in ji ni več dovolil vstopa v lokal. Ključev 
ji tudi ni več vrnil. Zato je torej lokal Caffè alle porle od takrat naprej zaprt. 
Takratna najemnica torej ni mogla poslovati, saj je vso posest nad lokalom 
prevzel E. D. Ko je g. E. D. te ključe končno imel, sije verjetno premislil, kajti 
svoje opreme ni in ni hotel odpeljati. Ker nas je v času od decembra 2000 do 
marca 2001 gospod E. D. pisno zasipal z vedno novimi zahtevami, je podjetje 
FIF d.o.o. pooblastilo odvetniško pisarno za razrešitev te mučne situacije in 
vodenje celotnega postopka na zakonit način. Dne 01. 03. 2001 je družba FIF 
d.o.o. tedanji najemnici B. P. zaradi neizpolnjevanja pogodbenih obveznosti 
(neplačevanje računov) vročila prekinitev najemne pogodbe. Marca 2001 nam 
je g. E. D. ponudil v odkup svojo gostinsko opremo. Naj spomnim, da še vedno 
nismo imeli ključev lokala na Koprski 1. Za pridobitev le teh nam je ostajala le 
sodna pot ali pa pristanek na vedno nove zahteve g. E. D.
S pomočjo odvetnice smo dne 22. 03. 2001 ponovno prevzeli ključe lokala na 
Koprski 1 in sicer od prvega najemnika B. D. Na našo zahtevo je prvi najemnik 
B.D. svojo gostinsko opremo odpeljal, pri demontaži pa je bila seveda 
povzročena škoda na nepremičnini, katero pač saniramo. Gospod E. D. nam je 
seveda že takrat obljubil, da nas ne bo nehal nadlegovati.
Lokal je torej trenutno zaprt zaradi prenove in opremljanja. Gospod E. D., kljub 
podpisanemu primopredajnemu zapisniku z dne 22. 03. 2001 s strani družbe 
FIF d.o.o. in strani B.D., v katerem obe strani ugotavljata, da so medsebojne 
obveznosti poravnane, ni prenehal z dopisi polnimi raznih zahtev in groženj. 
Ker pa mu družba FIF d.o.o. na njegove dopise od 22. 03. 2001 ne odgovarja, se 
je najbrž odločil za komuniciranje preko časopisa Mandrač.
Želimo, da ta prispevek ne izzveni kot odgovor gospodu E. D. ampak kot 
pojasnilo mestu Izola. Tudi sami se namreč zavedamo, da zaprti poslovni 
prostori v mestnem jedru Izole kazijo naše lepo mesto.
Ker smo v zadnjih letih dodobra spoznali g. E. D. zagotovo sledi njegov drugi 
in morda še naslednji prispevek, ki bo še bolj nesramno blatil ime družbe FIF 
d.o.o.

Mi se bomo nadaljnega dopisovanja vzdržali, o odgovornosti g. E. D. za nastalo 
stanje pa bodo odločali za to pristojni organi. Pa še to: Podjetje FIF d.o.o. si bo 
seveda še naprej prizadevalo s svojim poslovanjem
ustvarjati dobiček. Davčna uprava Izola (ki se že dolgo ne imenuje več tako) 
pač ne preganja družb, ki dobiček ustvarjajo in odvajajo Občini Izola 
predpisane dajatve, pač pa tiste, ki dobička ne prikažejo.

FIF d.o.o, Izola
Pripis uredništva: Uredništvo se pri objavi besedil v pismih bralcev seveda 
ravna v skladu z zakonom in ni dolžno preverjati vsake navedbe v pismu, ki 
pride na uredništvo naslovljeno in pripravljeno tako kot to določa 
zakonodaja. Enako seveda ravna ob objavi morebitnega odgovora na že 
objavljeno pismo. V tem primeru smo prebrali in objavili stališča obeh 
strani, nadaljnih dopisov v zvezi s to problematiko pa ne bomo objavljali, pa 
tudi lastnih ocen ne bomo dajali, saj o tem menda že odločajo za to pristojni 
organi Lahko pa zapišemo, da upamo, da bo lokal prav kmalu spet odprt in 
da bo tokratni začetek rojen pod srečnejšo zvezdo.

ZARCENJE SONČNEGA NABREŽJA
Spet bom rekel, ker moram reči, nekaj o ulici Izolskih duhov ali, kot jo uradno 
imenujejo, o Neimenovani ulici v Simonovem zalivu.
Mislim, da mi ne bo kdo oponesel domišljavosti, če bom trdil, daje prav moje 
vztrajno in odkrito kršenje spornega pravila parkiranja na Neimenovani ulici 
rodilo droben sad, da je na spodnji polovici te ulice ob pločniku dovoljeno 
parkiranje. Tudi to je nekaj. Toda, v zgornjem delu ulice, ki se od spodnjega ne 
razlikuje, in je za krajane pomembnejši od spodnjega, je parkiranje trmasto 
zabranjeno. Pa ni nobene razlike "zgoraj" ali "spodaj" na tej cesti. Nikjer se 
ničesar in nikogar ne ovira, nikjer se s parkiranjem ne povzroča nobene 
nevarnosti ali zastojev, kar je za vprašanje parkiranja najpomembnejše. Zato 
vzdrži trditev, da je "zgoraj" ob megalomanski zgradbi turističnega naselja 
zabranjeno "za inat". Kajti "Sončno nabrežje" bi se spremenilo v "Deževni 
breg", če bi moralo priznati nekaj kar noče priznati, če bi priznalo eno od napak 
gradnje tega v celoti zgrešenega turističnega naselja v Simonovem zalivu, če bi 
moralo priznati napakico od napak načrtovalcev "sodobne" gradnje v Izoli. 
Zato ti iz "Sončnega", že zato ker načrtujejo še nekaj podobnih gradenj, morajo 
vztrajati pri preganjanju kakršnih koli razkrivanj temnih dejstev iz prejšnjih in 
sedanjih časov gradnje mesta. Razbijati morajo ogledala, ki se jim postavlja in 
v katerem se kažejo njihove resnične podobe.
Neimenovana ulica, kot jo imenuje občinska inšpekcija Občine Izola, ali ulica 
duhov ob naselju duhov, kot bi bilo pravilneje, da se jo imenuje, že s svojo 
anonimnostjo govori o občinskem neredu, kar pa Občino ne moti, ko z globami 
zahteva od občanov red v tem neredu. Je ta dvojnost ali dvoličnost osebna 
izkaznica Sončnega nabrežja? Gotovo! Ta dvojnost tretmaja in zgrešenost 
objekta se kaže tudi v tem, da občinska inšpekcija ne vidi, ker tudi ne sme 
videti, da v istem kompleksu, ob pošti in ob kavarni, parkirajo uslužbenci 
pošte, delavci kavarne in še katerega poslovnega prostora v tej bližini, ker tam 
morajo parkirati zaradi svojega normalnega poslovanja. In to parkiranje se 
dogaja na sami gosto prometni Prešernovi cesti, skoraj tik ob semaforju.
Ne dolgo od tega sem spet prejel od te skrbne občinske inšpekcije plačilni 
nalog za nedovoljeno parkiranje na Neimenovani ulici, kar seveda, že zato, ker 
gre za "Neimenovano", ne morem plačati. V svoji šoferski karieri sem že plačal 
prenekatero kazen in kadar je bila utemeljena, sem jo plačal z vso potrebno 

ponižnostjo. Za ta nalog pa, kot pravim, ni nobene utemeljitve, nasprotno, 
občanom bi morala občina plačevati za neumnosti, ki jih je v primeru 
načrtovanja turističnega naselja sopočela. In še en zatikljaj je tukaj: sploh se ne 
spomnim, da bi tistega dne, pred tremi meseci, kot me dolžijo, res parkiral tam 
na "Neimenovani". Je bil morda nalog napisan kar v pisarni "Sončnega"? Bog 
ne daj. Zato me močno zanima, če je takšen plačilni nalog doletel še koga, med 
nami neposlušnimi občani?

Frane Goljevšček
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Po Izoli vsak dan vozijo majhni tovornjaki in na gradbišče tretjega 
pomola vozijo kamenje in pesek. Cesta stoka, občani tudi, izvajalec 
pa nič

26. seja OS
O SODELOVANJU V ISTRI
V četrtek 24. maja se bodo na redni, 24. seji sestali izolski občinski 
svetniki in obravnavali vsega 7 točk dnevnega reda, kar bo seveda 
ravno dovolj, ker morajo obdelati še preostale točke iz 25. redne 
seje.
Med gradivi je posebej zanimivo soglasje k podpisu pisma o 
namerah o prekomejnem soelovanju v Istri, ki je pravzaprav 
nadaljevanje dokumenta, ki je nekoč nosil naslov Istrska 
evroregija, vendar so se zaradi morebitnih reakcij ali napačnih 
tolmačenj odločili za te vrste dokumenta, katerega bistvo je 
povdarjanje sodelovanja med posameznimi deli različnih držav, kar 
je v Evropi in izven nje že dolgo praksa in tudi Slovenija je 
podpisnica konvencije s takšno vsebino.
Pismo o namerah je šele v osnutku, saj ga bodo še dodelali, 
vsekakor pa bo občinski svet sprejamal sklep, ki dejansko daje 
nekakšno dovoljenje predlagateljem, da nadaljujejo s pripravami 
na formalno določeno sodelovanje med regijami.
Zanimiva bo tudi pobuda Valdija Morata (ZLSD) o tem, da bi 
občina Izola pristopila k organizaciji in izvedbi evropskega dneva 
brez avtomobila. Gre za akcijo, ki se zgodi vsako leto 22. 
septembra, lani je Izola sodelovala bolj pridruženo, zdaj pa naj bi 
akcija potekala tako kot v drugih velikih evropskih mestih. 
Zagotovo bodo zanimive razprave v zvezi z oddajo oziroma 
odprodajo zemljišč v občini Izola. O tem pišemo na peti strani, zato 
priporočamo pazljivo branje.

MALI OGLASI
- Prodam mobilni telefon ACER G70, s SIM 031, star 1 
leto. Cena 10.000 SIT. Tel.: 031 748 151, Darjo
- Par brez otrok za daljši čas najame garsonjero v Izoli. 
Plačilo po dogovoru. Tel. 041 373 079.
- Prodamo staro halo v industrijski coni Izola. 1000 m2. 
Tel. 01 300 73 00, ga. Darinka.

ŠIVILJSTVO
ŠIVANJE ŽENSKIH OBLEK PO MERI:
SVEČANIH.
MATURANTSKIH.
ZA BIRMO, OBHAJILO...

Marija Ljubičs.p. * POPRAVILA
Prešernova 3, Izola - ŠIVANJE ZAVES
tel.: 05/ 641 86 04

OBVESTILO O POPOLNI 
ZAPORI OBČINSKE CESTE
Podjetje GRAMAR d.o.o., B.Jakca 7, Portorož obvešča, da bo 
zaradi gradbenih del ob sanaciji cestišča ceste veljala 
popolna zapora občinske ceste LC št. 140030 Bandelj - Korte, v 
delu krivine-serpentine, v času od vključno dne, 21.05.2001 od 
7.00 ure do vključno dne 8.6.2001 do 20.00 ure.
Dela se bodo izvajala v času od 7.00 do 20.ure.
V času popolne zapore bo urejen obvoz za vozila po občinski 
cesti LC št. 140020 preko Lucije, urejen pa bo tudi obvoz za 
uporbnike zemljišč s kmetijsko mehanizacijo.
Spremenjeni prometni režim bo označen z ustrezno prometno 
signalizacijo, vse udeležnece v prometu pa pozivamo, da zaradi 
preprečitve izpostavljanju ali povzročanju nevarnosti upoštevajo 
omejitve ter uporabljajo obvozne poti.
Opravičujemo se za morebitne zastoje v prometu.

MINISTER O OLJKAH
Pregled dosedanjih aktivnosti na področju oljkarstva in 
možnosti nadaljnjega razvoja sta bili temi današnjega 
delovnega pogovora koprskega župana Dina Pucerja z 
ministrico za šolstvo, znanost in šport dr. Lucijo Čok ter 
ministrom za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano mag. 
Francijem Butom. Pogovorov so se udeležili tudi predstavniki 
Znanstveno-raziskovalnega središča, koprske območne enote 
Kmetijsko-gozdarske zbornice, Centra za oljkarstvo, LABS, 
Društva oljkarjev Slovenske Istre in predstavniki
pridelovalcev.
Največ besed so namenili projektu Centra za sredozemske 
kulture in oljkarstvo, kjer bi združili raziskovanje, razvoj in 
svetovalno službo. Gre za projekt, ki so ga v slovenski Istri 
pripravili že pred nekaj leti.
Minister But se je zavzel za spodbujanje širjenja te pomembne 
panoge, zato naj bi posebna delovna skupina, ki so jo imenovali na 
razgovoru, že v 10 dneh pregledala, kako bi projekt 
operacionalizirali. Po pogovorih so si ogledali tudi vilo 
Panajotopulo v Bertokih, eno od možnih lokacij centra.

MOJCA BELJAN

Društvo Izgnancev
obvešča, da ima uradne ure ob sredah od 13.00 -16.00 v pisarni ZB na 

Plenčičevi 3, tel. 641 84 24.
Na voljo smo vam za vse informacije v zvezi z vlaganjem zahtevkov za odškodnine
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OBVESTILO OBČANOM
Evgenij Komljanec dr. stom. spec. sem dne 12. 5. 2001 
odstopil iz funkcije podžupana Občine Izola

OBRAZLOŽITEV:
Ko sem sprejel funkcijo podžupana Občine Izola sem si želel 
predvsem odgovornega dela z ustreznimi pooblastili in nalogami. 
Z županjo Bredo Pečan sem bil dogovorjen, da bom pokrival 
področje zdravstva, ker sem po izobrazbi Doktor stomatologije, 
specialist za čeljustno in zobno ortopedijo. Do danes nisem dobil 
nobenega pooblastila za delovanje na tem področju. Naloge, za 
katere sem bil zadolžen so bile pičle, ravno tako nisem bil 
vključen v nobene bistvene odločitve. Županja ni čutila potrebe, 
da bi se velikokrat posvetovala z menoj.
Sodelovanje med nama je sicer potekalo na nivoju sestankov ob 
ponedeljkih zjutraj, kjer se je zelo trudila, da bi zaobšla vse 
pomembnejše teme. Tako je počasi to sodelovanje na področju 
zdravstva povsem zamrlo. Ves ta čas sem dobival nadomestilo za 
podžupansko delo in ker sedaj dejansko že nekaj mesecev ne 
dobivam nobenih zadolžitev menim, da ni korektno, da vztrajam 
na tem mestu.

Na koncu pa poudarjam, da bom še naprej z vsemi svojimi močmi 
deloval v Občinskem svetu kot občinski svetnik za dobro Izolank, 
Izolanov in Izole.

Evgenij Komljanec dr. stom. spec.

ZAKAJ JE ODSTOPIL PODŽUPAN
Ker je obvestilo občanom o 
odstopu podžupana razmeroma 
skopo in ker smo v uredništvu 
želeli o odstopu izvedeti kaj več 
je Evgenij Komljanec v 
pogovoru povedal tudi 
naslednje:
- Ko sem bil imenovan za 
podžupana je bilo v 
obrazložitvi rečeno, da bo moje 
področje dela predvsem 

zdravstvo in vse v zvezi z njim. Prve tri mesece smo se še dogovarjali, 
kaj naj bi pravzaprav spremljal in predstojnik Žlogar je celo pripravljal 
nekakšen dokument v katerem bi zapisali moja pooblastila, vendar od 
tega ni bilo nič. Parkrat smo se le pogovorili o tem, potem pa se je to 
zavleklo in na koncu o tem nismo več govorili.
- Področje zdravstva je kar aktualno, konec koncev se končuje 
gradnja zdravstvenega doma.
- Dela je veliko, ne le v zvezi z zdravstvenim domom, gre tudi za 
spekter vprašanj, od prizadevanj za zmanjševanje prisotnosti drog v 
našem mestu do organiziranja osnovnega zdravstva v novem 
zdravstvenem domu, o povezavi med javnim zdravstvenim domom in 
zasebnimi zdravniki s koncesijo in tistimi brez koncesije. Ker sem vsak 
dan v tem miljeju bi to delo, ki ga je gotovo veliko, lahko uspešno 
opravljal. Županja pa mi ni dala nobenih pooblastil in če sem na začetku 
šenekaj sodeloval sem bil zadnje čase čisto izločen iz teh procesov 
reševanja teh problemov, zato sem začutil, da nima nobenega smisla, da 
vztrajam na funkciji podžupana.
- Kako sploh operativno deluje to podžupanstvo?
- Dobimo se vsak ponedeljek ob pol osmih zjutraj in ti sestanki so bolj 
ali manj poljudni, splošni, tako da niti druga dva podžupana, Branko 
Mahne (ZZP) in Silvano Sau (narodnost) ne dobita posebnih nalog, saj 
nimata kakšnih posebnih obvestil niti onadva. Branko Mahne naj bi 
pokrival prostor, Silvano Sau pa področje narodnosti, vendar posebnih 
pooblastil nismo dobili.
- Je ta odstop morda posledica razhajanj med LDS in ZLSD?
- To je treba vsekakor ločevati. Podžupanovanje je namreč vezano zgolj 
na delo v občinski upravi v tesnem sodelovanju z županjo, dogovori 
med poslanskimi skupinami in koalicija ZLSD, ZZP, LDS in IDZ je 
nekaj drugega. Ta odločitev je dejansko moja osebna odločitev in 
predhodno sem se le neformalno posvetoval z vodstvom stranke in

bomo formalno debatirali o tem šele v četrtek. Dejansko pa ne gre za 
kakšen poseben premik v delovanju naše stranke, ki bo še vedno 
delovala po sklenjenem sporazumu z ZLSD, ZZPin IDZ, seveda tako, 
da se o glasovanju odločamo ob vsaki točki posebej. Resje, da trenutno 
to sodelovanje bolje poteka na relaciji z ZZP in IDZ kot z ZLSD, vendar 
to z mojim odstopom zares ni povezano. Takoj po državnozborskih 
volitvah sem županji predlagal, da bi se dogovorili o tem, da bi v 
pogodbo o sodelovanju vključili tudi njo, saj je velikokrat prišlo do 
nesoglasij v dogovarjanju med poslanskimi skupinami in županjo. 
Menili smo, da bi morali biti podpisniki skupine in županja. Problem je 
bil v tem, da smo dobili že pripravljen dnevni red sej občinskega sveta 
in potem smo se šele usklajevali zakaj nekaj podpreti nekaj pa ne, 
namesto da bi se dogovorili že prej in samo dogovorjene stvari dali na 
dnevni red sej. Tako seje stalno dogajalo nekakšno prehitevanje in ko 
smo vprašali Združeno listo zakaj to počnejo pa so rekli, da županja 
pripravlja dnevni red, kar je seveda res. Ko smo očitali njej da tako 
ravna pa je rekla, naj se dogovorimo z njeno stranko. Na ta način nismo 
mogli kreativno sodelovati in počasi je nastajala podoba, kot da smo 
vedno nekaj proti. Res pa je, da smo prihajali pred gotova dejstva.
- Kaj ta odstop torej pomeni za sodelovanje v koaliciji?
- To je moj osebni odstop in nima neposredne povezave s sodelovanjem 
stranke, čeprav jeres, kot sem že povedal, da bolje sodelujemo z 
drugima dvema članoma koalicije kot z ZLSD, še vedno pa to 
sodelovanje ni nemogoče, če bi seveda potekalo drugače.
- Vrnimo se k podžupanovanju. Kako si si ga osebno predstavljal?
- Predstavljal sem si ga tako, da na določenem področju prevzamem 
določene naloge in obveznosti, ter da se moje delo ocenjuje projektno. 
Na trenutke sem bil vključen v neke parcialne akcije, tudi v primeru 
zdravstvenega doma, vendar sem bil kasneje odmaknjen od tega in zdaj 
sem enostavno aut. Razen tega imam slab občutek, ker za to svoje delo 
prejemam plačilo v višini 70.000 tolarjev mesečno in mislim, da ni 
treba da še naprej obremenjujem občinski proračun, če tega dela ne 
opravljam.

KAj PRAVI ŽUPANJA?
Za komentar odstopa podpredsednika smo povprašali tudi županjo 
Bredo Pečan, kije povedala, da ji je seveda žal, daje do odstopa sploh 
prišlo, saj takšna odločitev gotovo ni dobra za sodelovanje med 
koalicijskimi partnerji, ki ga, vsaj ZLSD, ne namerava nikakor 
prekinjati. "Sodelovanja s koalicijskimi partnerji (LDS, ZZP in IDZ) 
nikoli nismo prekinjali, res pa je, da se partnerji niso vedno držali že 
sklenjenih dogovorov. Tudi občinski svetnik dr. Evgenij Komljanec je 
bil imenovan na mesto podžupana na izrecno zahtevo LDS, kar je bil 
eden od pogojev za podpis koalicijske pogodbe. Zato mene in našo 
stranko (ZLSD) takšna odločitev nekoliko preseneča'' je povedala 
županja Breda Pečan.
"Hkrati je res, da je že zakon o lokalni samoupravi prinesel nekaj 
nejasnosti, saj je lahko podžupan (poklicni ali nepoklicni) samo kdo iz 
vrst občinskih svetnikov, kar hkrati pomeni, da ne more opravljati 
določenih upravnih nalog znotraj občinske uprave, ker te niso 
združljive s funkcijo svetnika. Glede nalog in pristojnosti g. Komljanca 
pa moram povedati, da je bilo področje dela res zelo zoženo. Strategijo 
razvoja zdravstvenega varstva v občini smo sprejeli že pred tem, 
odnose med ZD in zdravniki smo dogovarjali že ob podeljevanju 
soglasij za koncesijo, bil pa je predsednik komisije za izbor izvajalca 
gradbenih del za nov zdravstveni dom in tukaj se pristojnosti občine v 
glavnem nehajo. Če pa bi želel uresničiti kakšen program boja proti 
odvisnosti drog bi ga moral pripraviti in predstaviti in prepričana sem, 
da bi ga podprli'' je še dodala županja Pečanova. O pristojnostih in 
vlogi drugih dveh podžupanov pa je županja povedala, daje g. Branko 
Mahne veliko in redno sodeloval pri reševanju vseh problemov v zvezi 
s prostorsko problematiko medtem ko je podžupan Silvano Sau redno 
sodeloval in pomagal tudi pri preštevilnih protokolarnih nalogah.
Ob koncu je županja še dodala, da je prepričana, da gre očitno za 
osebno odločitev g. Evgenija Komljanca in da se bo treba o tem in še 
nekaterih stvareh s koalicijskimi partnerji odgovorno pogovoriti. (DM)
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"ZADRUŽNIKOM" ZEMLJIŠČA V JAGODJU
Na seji občinskega sveta, ki bo v četrtek, 24. maja, bodo svetniki 
kot trinajsto točko dnevnega reda obravnavali prodajo zemljišč za 
gradnjo devetih individualnih hiš Stanovanjski zadrugi Jagodje. 
Gre za devet gradbenih parcel v skupni izmeri 9.362 kvadratnih 
metrov, medtem ko posamezna parcela meri od 793 do največ 1223 
kvadratnih metrov. Zemljišča ležijo v Jagodju, na lokaciji nad 
vodnim rezervoarjem Simonov zaliv (ali natančneje v območju 
PUP Jagodje, območje dopolnilne zazidave Dl).
Občina je od Ministrstva za okolje in prostor dobila pojasnilo, da lahko 
navedene parcele proda ali odda omenjeni stanovanjski zadrugi brez 
javnega razpisa, ker gre za gradnjo zadružnih stanovanj. Zakon o 
stavbnih zemljiščih namreč to dovoljuje. Če bodo občinski svetniki 
omenjeno prodajo potrdili pa bo moral Urad za premoženjsko pravne in 
splošne zadeve najprej poskrbeti, da Občina pridobil v last dve parceli 
v skupni izmeri okrog 1.900 kvadratnih metrov, ki ležita na območju 
predvidenem za gradnjo.

KOMUNALNA INFRASTRUKTURA 
SE ŠIRI TUDI NA PODEŽELJE
Urejeno stanovanjsko gradnjo na izolskem podeželju prav gotovo 
zavira tudi pomanjkljiva komunalna infrastruktura. Pridobitev 
gradbenega dovoljenja ni več mogoča brez urejene kanalizacije in 
druge komunalne opreme, postopke pa še dodatno podaljšuje 
zakonsko določilo, ki nalaga investitorju, da pridobi služnost na 
parcelah, po katerih ta infrastruktura poteka.
V izolski občini že nekja časa nismo bili priča kakšni obsežnejši 
individualni stanovanjski pozidavi, ki bi bila hkrati tudi legalna. Kot 
kaže se bo to v kratkem zgodilo na Maliji, na območju v okolici 
nogometnega igrišča, kjer naj bi Stanovanjska zadruga Jagodje že 
poleti pričela z gradnjo kompletne komunalne infrastrukture (fekalne in 
meteorne kanalizacije, vodovoda, telefonske instalacije, električenga 
omrežja in javne razsvetljave).
Gre za območje, na katerem je zadruga že pred dobrimi 10 leti od občine 
odkupila 14 gradbenih parcef za katere se je zavezala, da jih bo tudi 
komunalno opremila. Parcele je zadruga že pred leti odprodala svojim 
članom, zalomilo pa seje pri odločitvi, da bodo kanalizacijsko omrežje 
navezali na tisto v piranski občini. V piranski občini se s tem niso 
strinjali in med občinama je nastal spor, ki so ga rešili šele pred dvema 
letoma. Pirančani so pristali na to, da se v njihovo kanalizacijsko 
omrežje stekajo fekalne odplake, za čiščenje meteornih odplak pa bo 
moral vsak lastnik najti ustrezno rešitev na lastni parceli.
S tem projektom se na Maliji začenja bolj sistematična izgradnja 
sekunadamega konalizacijskega omrežja. Kot nam je povedal Martin 
Podbreznik, predstojnik občinskega Urada za komunalni razvoj, je to 
omogočila izgradnja primarnega kanalizacijskega omrežja okrog 
Malije, na katerega se bodo postopoma lahko priključevali še drugi deli 
naselja.
Pogodbo s katero je prevzela vodenje investicije, je Stanovanjska 
zadruga Jagodje z Občino Izola podpisala julija lani. Določa, da bo 
Občina prispevala 5 odstotkov od 73 milijonov tolarjev, kolikor 
znaša predračunska vrednost investicije. Večino sredstev pa bodo 
prispevali lastniki tamkajšnjih parcel in objektov, saj je območje že 
delno pozidano.
Ob aktivnostih za izgradnjo kanalizacijskega omrežja v Kortah ter 
lokalne čistilne naprave in kanalizacije v Cetorah, gre pri izgradnji 
komunalne infrastrukture na Maliji že za tretjo večjo tovrstno investicijo v 
izboljšanje komunalne opremljenosti izolskega podeželja v letošnjem letu. (K.B.)

V zemljiški knjigi sta namreč vpisani kot last Kmetijskega kombinata 
Koper, vendar kot menijo pristojne občinske službe, "glede na to, da 
gre za kmetijsko organizacijo, bi zemljišče moralo biti v lasti Sklada 
kmetijskih zemljišč in gozdov oziroma v lasti Občine Izola, glede na to, 
da so parcele v območju, kije predvideno za pozidavo in jih ni mogoče 
šteti za kmetijska zemljišča."
Za komunalno neopremljena zemljišča namerava Občina iztržiti 
13.224,68 tolarjev za kvadratni meter zemljišča , oziroma skupno 
skoraj 124 milijonov tolarjev. Omenjeno ceno je v cenitvi določil 
sodni cenilec, ki je upošteval tudi kriterije mikrolokacije (razglednost, 
mir, dovoz, neravnost parcele, osončenje, urejenost okolice in 
seizmično delovanje), zaradi česar je cena zemljišča za 40 odstotkov 
višja, kot bi bila sicer. Stanovanjska zadruga Jagodje bo morala 
zemljišča še komunalno opremiti ter jih po izgradnji in pridobitvi 
uporabnega dovoljenja brezplačno prenesti na Občino Izola.
Kot vse kaže pa se okrog te prodaje obeta kar živahna razprava na seji 
občinskega sveta, saj so menda med člani zadruge, ki so potencialni 
kupci omenjenih parcel, zelo znana imena slovenske in občinske 
politične scene. (K.B.)

PLIN ČAKA PORABNIKE
Prejšnji teden so delavci Butan plina iz Izole 
na plinovod priključili še en del starega 
mesta in tako je s cevovodom, ki je povezan s 
centralno postajo v ulici Ob vratih povezan 
precejšen del starega mesta: Koprska in 
Ljubljanska ter pripadajoče ulice in zdaj še 
del od Manziolijevega trga do trgovine 
Manufakture na Velikem trgu.
Čeprav je plin zagotovo ekološko najbolj 
zanimiv energetik je za priključitev na 
plinovod še vedno malo interesentov.
Razlog za to je verjetno tudi trenutna cena 
plina, saj je elektrika zdaj morda cenovno 
zanimivejša, delavci Butan plina pa pojasnjujejo, da je vzrok morda 
tudi to, da ljudje mislijo, da je treba montirati celotni plinski sistem s 
pečjo za centralno ogrevanje, ki seveda ni najbolj poceni. Malokdo 
namreč ve, da je mogoče montirati le priključek za kuhalnike ali pa 
majhno ogrevalno pečico, ki je poceni in zadošča za enega ali več 
prostorov v istem nadstropju. Tudi postopki niso več komplicirani: na 
občini s potrdilom o lastništvu stanovanja ali mapno kopijo dobite 
soglasje za priklop, pri pooblaščenem projektantu dobite projekt 
priključka (cca 20.000 sit, če sta sami v hiši), priklop (50.000 Sit - lahko 
v več obrokih) pa opravijo pooblaščeni kooperanti Butan plina. Ti tudi 
zagotavljajo 24 urni servis in redno prevrjajo sistem, tako daje za varnost 
zares poskrbljeno.

NOVO v Reviti
Q3O8j0- Prva prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli 

Tomažičeva 10 (Hotel Delfin - vhod s parkirišča)
Urnik: 8-12, 15-18, sobota: 8-12 Telefon: 640 -40 -64

VAS ZANIMA KOLIKO BI MORALI SHUJŠATI,
DA BOSTE V VROČIH DNEH V PRAVI FORMI?

BREZPLAČNO MERJENJE 
TELESNE MAŠČOBE

• HITRO IN ENOSTAVNO 
• APARAT LAHKO TUDI KUPITE

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje



Izolski drobni užitki
Piše: DARJAN GORELA Slika: PERO

Sedmi del:
Andemo a Scivola, 
sotto la pergola»

Pojdimo v Skedenj, 
pojdimo pod 
pergolo»»

Sence na ljudi in 
dogodke padajo po 
vsem svetu, vendar 
so različne, tako kot 
smo različni ljudje ki 
med njimi sedimo. 
Pergola je še ena 
lokalna posebnost ki 
pospešeno zginja. 
Izrinja jo veliko 
modernih 
konstrukcij, katere 
niso potrebne 
vzdrževanja in 
pometanja ter 
obrezovanja, 
predvsem pa jo 
izrinjajo ljudje, ki 
nimajo časa 
prisluhniti naravi (20 
minut/dan), zato pa 
ga najdejo obilo za 
poslušanje lastnega 
telefončka in 
nastavljanje 
mimoidočim (6-7 
ur/dan).
Tovrstno zavračanje 
uporabne naravne 
vrednosti je 
posledica 
spremenjenega 
odnosa do časa (beri 
denarja). Danes so 
simboli denarja 
očitno bolj "in " od 
simbolov časa, 
pergola pa je pojav, 
ki potrebuje čas in 
skrb dobrega 
gospodarja.

"Pergole" vseh vrst 
in materialov so tudi 
v Izoli. Nekaj jih še 
vztraja med ulicami 
starega mesta, na 
terasah lokalov 
postajajo vedno bolj 
zanemarjene. 
Nekatere so lastniki 
skrili za bleščeče 
plastične aranžmaje z 
pripadajočimi 
reklamami.

Na osnovi sklepa županje Občine Izola, štev. 352-01-22/01 z dne 26.04.2001 
ter na podlagi Odloka o organiziranju JP KOMUNALA Izola d. o. o., objavljamo

JAVNI RAZPIS
za oddajo javnih površinna območju ureditvenega 

načrta plaža "Svetilnik" v letu 2001

1. PREDMET ODDAJE
Lokacije za izvajanje gostinske, trgovske, športne in rekreacijske dejavnosti.

2. ČAS ODDAJE
Od 1. junija do 15. septembra 2001.

3. LOKACIJA
Plaža "Svetilnik" v Izoli.

4. MOŽNOSTI PROGRAMOV:
- gostinstvo (hrana, pijača),
- prodaja plažnih artiklov,
- prodaja sladoleda in osvežilnih pijač,
- zabavne in rekreativne dejavnosti,
- izposoja plažnih artiklov,
- vodni športi,
- drugo po dogovoru.

5. POGOJI ODDAJE
- Prostor se oddaja po m2 uporabne površine v skladu s potrjenim 

projektom ureditve.
- Lokacije so komunalno urejene (elektrika, voda, odtoki, skupne sanitarije).
- Dostop na lokacijo je omejen. Za dostavo je potrebno nabaviti 

daljinski upravljalec.
- Stroški komunalij (voda, elektrika) se plača posebej po dejanski porabi.
- Ponudnik mora imeti poravnane vse obveznosti do JP Komunala Izola d.o.o.

6. POGOJI ZA IZBIRO
- Ponujena cena za uporabno površino,
- usposobljenost,
- dosedanje sodelovanje pri urejanju plaže,
- zanimivostprograma,
- izjava o strinjanju s pogoji tega razpisa.

7. Na razpisu lahko sodelujejo vse fizične osebe, ki imajo državljanstvo 
republike Slovenije ali pravne osebe, ki so pravilno registrirane s sedežem v 
Sloveniji.

8. DOKUMENTACIJA
K vlogi na razpis je potrebno poleg kratkega opisa programa priložnosti še:
- ponujeno ceno,
- potrdilo o državljanstvu za fizične osebe oziroma overjen izpisek iz 

sodnega registra za pravne osebe,
- dosedanja dejavnost in reference,
- izjava o strinjanju s pogoji razpisa.

9. Upravne postopke pri pristojnih državnih organih v zvezi s pridobitvijo 
dovoljenj za postavitev objektov sezonskega značaja vodi JP Komunala Izola d.
o. o. Izola.

10. NASLOV: JP KOMUNALA IZOLA d. o. o., Verdijeva 1.

Ponudbe morajo prispeti do vključno dne 22.05.2001 do 14. ure, če jih 
dostavite osebno na sedež podjetja, oziroma priporočeno po pošti, v 
zapečateni ovojnici z oznako "NE ODPIRAJ - PONUDBA NA JAVNI RAZPIS", 
prav tako do vključno 22.05.2001.

11.Odpiranje ponudb bo dne 24.05.2001 ob 9. uri na upravi podjetja, 
Verdijeva 1.

11.0 izbiri bodo vsi ponudniki obveščeni v roku 8 dni po sprejemu sklepa o 
izbiri.

JP KOMUNALA IZOLA
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IZOLSKIH VODA VODE VODO VODE
V petek, ll.maja 2001, smo v Primorskih novicah št.38, na ll.strani, v 
rubriki V objektivu lahko prebrali prispevek z naslovom Vode Izolske 
ravnice. Članek je milo rečeno zlonameren in zavajajoč, "skupna končna 
ugotocvitev" (citat iz članka), pa vse prej kot resnična in cvetoča.Kdo in po 
čigavem naročilu je članek objavil, me niti najmanj ne zanima. Po tej poti 
javno preklicujem navedbe v članku, da sta projektni "teden " na OŠ Livade 
pripravila Ijubljanski(l) Center za šolske in obšolske dejavnosti ter piranski 
Medobčinski zavod za varstvo naravne in kulturne dediščine.
Poglejmo dejstva:
V začetku šolskega leta 2000/01 sem spodaj podpisana, L.Ratoša, pripravila 
strokovno delo projektno načrtovane interdisciplinarno planirane sekvence, ki 
v izvedbenem delu povezujejo učence in učitelje od 1. do 8.razreda, 
upoštevajoč učne načrte za vse predmete osnovne šole, ki bi jih bilo možno 
povezati s tematiko sladke vode. Moj načrt je del letnega delovnega programa 
OŠ Livade in ga je sprejel svet šole. Izvedba načrtovanega je potekala 
različno, ponekod v časovnih sekvencah, drugod čez vse leto(l), učenci in 
učitelji so se v delo vključevali po lastni presoji in možnostih, pri pouku in 
obšolskih dejavnostih, aktivno so sodelovali tudi starši, predvsem na razredni 
stopnji. Tako obširno zastavljeno pedagoško delo zahteva odpiranje v 
izvenšolski prostor, anketiranje in iskanje informacij ter študij poljudne 
strokovne literature, navajanje na obdelavo pridobljenih podatkov, navajanje na 
tehnike in strategije učno-vzgojnega raziskovalnega dela.

Da na OŠ Livade vse to 
znamo, se je videlo in slišalo. 
Zagotovo pa bi bilo naše delo 
manj pestro in barvito, pa tudi 
manj kvalitetno, če ne bi 
nekaterih informacij,
materialov in strokovnih 
vedenj pridobili od zunanjih 
sodelavcev: staršev,
strokovnjakov in prebivalcev 
Izole.
Prvčki so bili navdušeni nad 
izolskimi gasilci, drugo in 
tretješolci so rabili pomoč 
staršev pri izdelavi mlinčkov, 
vodnih koles, tlorisnega 
modela in reliefne makete. Z 

navdušenjem so se šli kemike in biologe pod vodstvom predmetnega učitelja 
Mirana. Četrtošolci bi brez podatkov o domači (po gospodinjstvih) mesečni 
porabi vode od septembra do aprila ne prišli do zanimivih ugotitev ob analizi 
histogramov. 5.b je s prof.Slekovčevo "popisoval" kamnine, 5.a je z 
jamarjem,g. Malečkarjem, brskal po tleh in ugotavljal propustnost tal. 
Zgodovinarski krožek seje sestal z go. Guštinom (Zavod za zaščito kulturne in 
naravne dediščine) na območju nekdanjega rimskega naselja, g. Kleva 
(Ministrstvo za obrambo izpostava Izola)nam je odstopil za nas dragocene 
podatke o pitni vodi, nam odprl vpogled v zajeten kos izolske vodne zgodovine 
in z nami "predelal" Drevored 1.maja,g. Pavlica nas je vodil po nekdanji 
Drogini tovarni (Arrigoni), z nasveti in pobudami je z nami besedoval g. 
Dellore.
Osebno se ponovno zahvaljujem g. Šišku (Stavbenik), gc.Bonin (PAK) in 
prebivalcem Tomažičeve, Dantejeve, Kettejeve, Okt. revol., Pittonije ulice in 
Cankarjevega drevoreda za prijazno besedovanje.Nikakor pa ne smem obiti 
obširnega dela naših jezikoslovcev, ki so se z učenci ukvaijali z etimologijo, 
pregovori in reki, besednimi zvezami v slovenskem, italijanskem in angleškem 
jeziku, pohvalimo se lahko tudi z likovnimi izdelki in literarnimi prispevki. 
Zaključek in sporočilo našega celoletnega dela bi lahko povzela v nekaj točkah:
* Naučili smo se skrbnega ravnanja z vodo, jo spoznali kot tekočino, 
preučevali naravoslovne in jezikovne značilnosti
* Terensko delo nas je prepričalo, da sta Izolska ravnica in nekdanji otok 
prepredena s kraškimi pojavi, ki bi jih veljalo proučiti, predvsem pa očistiti 
smeti in navlake
* Ljudje, s katerimi smo besedovali, so pokazali visoko osveščenost glede 
uporabe, ohranjanja in vzdrževanja naravnih vodnih virov
* Od leta 1997 na območju našega opazovanja ni več 100% neoporečne pitne 
vode v naravnih izvirih
* Vsi so(smo) izrazili željo po ohranitvi naravnega kulturnega videza pokrajine, 
težnjo po zaščiti naravnih vodnih virov in zavarovanju pred rušitvami ob 
novogradnjah
* Uspelo nam je dokazati, da je bila naša hipoteza pravilna: na nekdanjem 
otoku SO vodnjaki, koliko so stari in kolikšna je njihova kapaciteta, bodo 
morali povedati strokovnjaki
* Skrb za ohranjanje vodnjakov-cistern nikakor ne bi smela biti le v domeni 
osveščenih posameznikov, ki nad ali ob vodnjakih živijo. Njim se lahko 
zahvalimo, da smo tudi še po sto in več letih od njihovega nastanka lahko 
pokukali v vodnjake in se prepričali o živosti vode, ki ne presahne tudi ob 
naj večjih sušah
* S svojim delom smo opozorili tudi na kulturno dediščino, ki jo danes lahko
opazujemo le še na fotografijah ali listinah v muzejih in arhivih. V kaj želimo 
spremeniti Izolo? Lilia Ratoša

NEVARNOST IZ MORJA 
ZDRAVILO PRI ROKI
Frank Doris, Mateja Zorč, Viktorija Dotlič in Vida Samotorčan, učenke 6 
.a razreda O Š Vojke Šmuc, so 9. 5. uspešno opravile predstavitev 
raziskovalne naloge z naslovom Nevarnost iz morja - zdravilo pri roki, ki 
je bila v Piranu. Naloga je nastajala v sklopu projekta Z mladimi v novo 
tisočletje in podprojekta Uvajanje mladih v znanost in tehnologijo 
Znanstvenega raziskovalnega središča Republike Slovenije, enote Koper. 
Priznanja bodo učenke prijele začetek junija v Kopru. Organizatorji 
razstavnega sejma so nam ponudili, da bi z nalogo sodelovali na 
Primorskem sejmu, ki bo v začetku junija v Kopru.
Za pomoč pri izdelavi naloge se še posebej zahvaljujemo vsem Izolanom: 
dr. Kocjanovi, dr. Višnjevec, dr. Drnikoviču, ribičem Štruklju, Armandu, 
Grguroviču, Macarolu..., prodajalcu v ribarnici, farmacevtkam v lekarni 
in vsem ostalim, ki so odgovarjali na naša vprašanja.
Morje nam razdaja svoje lepote in čare, vendar pa v svojih globinah in 
plitvinah skriva tudi marsikatero neprijetno in celo nevarno presenečenje. 
Učence, ribiče in potapljače smo povprašali, kaj jih je v morju že zbodlo, 
pičilo, opeklo ali ugriznilo in kaj so takrat naredili. Meduza mesečinka, 
voščena morska vetrnica, morska bogomoljka, ognjeni črv, beli morski 
pes, morski biči, navadni morski zmaj, rdeča bodika, vijoličasti morski 
ježek, murena in druge so tiste živali, ki povzročijo največ nesreč med 
kopalci, ribiči in potapljači. Presenetljivo je, kako se mnenja strokovnjakov, 
kako naj ravnamo pri tovrstnih poškodbah, razlikujejo. Stari ribiči bi v mnogih 
primerih ravnali na drugačen način. Pravzaprav smo sedaj še bolj zmedeni. 
Težko bi odgovorili na naslednja vprašanja:
Ali naj prizadeto mesto pri opeklinah lovk meduze ali vetrnice spiramo z 
morsko ali s sladko vodo? Naj zdrgnemo s peskom? Naj namažemo z ribjo 
mastjo? Ali je dobro, če spiramo z alkoholom? Pesek ni sterilen, alkohol širi 
žile...!?
Naj počakamo, da se zapičene bodice morskih ježkov v naši koži zagnojijo ali 
naj jih poskušamo čimprej spraviti ven?
Ali naj prizadeto mesto pri vbodu na bodice morskega zmaja ali bodike 
prežgemo z ognjem ali naj ga prekrijemo z jetri morskih golobov, kot svetujejo 
ribiči? Morda je dobro rano potopiti v domači kis? Bi nam pomagali mrzli 
obkladki ali vrela voda?
Lahko bi si zastavili še več vprašanj. V nekaterih primerih bi zaupali 
strokovnjakom, menimo pa, daje za verjeti tudi tistim, ki so to že preskusili na 
svoji koži in ravnali nekoliko drugače.
Zaradi različnih vrst morskih organizmov je letno poškodovanih več kot 
milijon ljudi, več deset pa jih umre. V vlogi kopalcev, potapljačev in ribičev se 
v našem morju lahko srečamo z mnogimi med njimi, zato menimo, da bi morali 
strokovnjaki zavzeti enotno mnenje, kako ravnati v takih primerih in objaviti ta 
priporočila preko različnih medijev, da bi bili ljudje s tem pred kopalno sezono 
seznanjeni. V našem morju se kaj hitro srečamo z morskim zmajem ( ribiči 
mu pravijo m. pajek), saj tiči na morskem dnu, katerega strup bodic je lahko 
smrtno nevaren (stari Sinkovič je zaradi tovrstne zastrupitve izgubil dva prsta). 
V šolskih učbenikih ni ta riba niti omenjena.
Nevarnostim se zoperstavimo s poznavanjem nevarnosti, z ukrepi in z oceno 
verjetnosti, da se bo nevarnost zgodila. Kdor bo spoštoval in ljubil svet morja, 
se bo zmeraj s posebnim zadovoljstvom spominjal svojih izletov vanj in bo 
bogatejši za delček spoznanja o skrivnosti bivanja.

mentorica Orjana Barič

JEREB DVAKRAT DRUGI
Štiriindvajseti rally za pokal 
Saturnus, ki je bil hkrati druga dirka 
za letošnje državno prvenstvo, štel pa 
je še za nekatera mednarodna 
tekmovanja, je tudi tokrat polovico 
tekmovanj pripeljal v Slovensko Istro, 
eno od hitrostnih etap pa smo lahko 
opazovali tudi na območju izolske 
občine. Andrej Jereb, ki je suvereno 
zmagal na prvem rally-ju v Idriji je 
seveda veljal za favorita a je že prvega dne tekmovanja na Ajdovskem njegova 
Ibiza nenadoma utihnila in če ne bi bilo kasnejšega zmagovalca Jemca bi bilo 
zanj tekmovanja konec, Toda Blejec gaje s svojim avtomobilom potisnil do vrha 
klanca in Andrej je prišel do cilja kjer so mu popravili jermen. Seveda si je na ta 
način nabral velik zaostanek prav za Jemcem, ki je na Obalo prišel z več kot 
dvema minutama prednosti. Jereb je odlično nadaljeval in zmanjševal zaostanek 
vendar se mu je okvara ponovila, zato se je zadovoljil z drugim mestom. 
Zanimivo je, da je bil zmagovalec Jemc lani eden od serviserjev na Jerebovi 
Ibizi.
Drugi obalni tekmovalci so dosegli naslednje rezultate: Grižon je bil skupno 
peti, Jerman pa osmi. Tudi v dirki za veliko nagrado Kopra je Andrej Jereb s 
sovoznikom Kurentom osvojil drugo mesto.
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Nogomet 
3. SNI-zahod 
DOBRA IGRA IN TOČKA 
KOMEN JUITOPLUS 1:111:01
Strelec za Avtoplus: Bašič (50)

Avtoplus Korte: Sirotič,
Vučenovič, Bogdanovič, Bašič, 
Pohlen, Furlanič, Barucaj Tul 
(Jankovič), Serdinšek, Sorgo, 
Božič
V prvem delu igre so bili 
domačini boljši in so zasluženo 
povedli že v 11-ti minuti po 
podaji s kota. Kortežani pa so 
napadli takoj v začetku drugega 
polčasa in po strelu Serdinška je 
domači vratar žogo le odbil, Bašič 
pa jo je potisnil v mrežo. Do 
konca tekme ni bilo prav veliko 
videti razen nenehnih prepirov 
igralcev s sodnikom.
V nedeljo bodo četrtouvrščeni 
Kortežani prosti.

Primorska liga 
Vipava :lzola 1:2 (0:0)
Strelca za Izolo: Kraja (48), Hoti
(88)
MNK Izola: Horvat, Zajc
(Božičič), Bauer, Gavrič, Kraja,
Hoti, Božič, Pavlin, Hasič (Meš),
Mujkič, Puzič
Gledalci so bili z igro obeh 
moštev zelo zadovoljni in čeprav 
so Izolani narekovali oster tempo 
so tudi igralci Vipave pokazali zobe. Izolane 
je povedel v vodstvo veteran Kraja, v 
zanesljivo vodstvo pa obdržal Hoti, domači pa 
se niso dali, saj so najprej zmanjšali rezultat 
potem pa še v zadnji minuti zadeli vratnico. 
Ker so Postojnčani v gosteh na Rakeku igrali 
neodločeno imajo Izolani zdaj tri točke 
prednosti, v nedeljo pa bodo prav Izolani 
gostili moštvo Rakeka, tako da je zmaga 
skorajda obvezna.

KAPmcmlt

mn fin \m i»

Knjigarna in papirnica 
GRAFFIT 

Manziolijev trg 6
Obvešča, da so ima omejeno 

zalogo izredno kvalitetnih 
tonerjev za tiskalnike 

EPSON in CANON 
(barvne in črnobele) 

po izjemno ugodnih cenah, 
od 1.650 do 3.250 tolarjev.

VESLAŠKI VETERANI VABIJO
Veslaški klub ARGO Izola vabi vse bivše 
veslačice, veslače, krmarje, simpatizerje 
veslanja, ljudi dobre volje, športne 
navdušence, privržence zdravega načina 
življenja, zabave... da se včlanijo v 
sekcijo VETERANI.
Obudili bomo stare spomine, si postavili 
nove izzive - športne in družabne, 
poskrbeli za smeh in dobro voljo, 
premagovali stres. Vsak je lahko 
zmagovalec, vključi se in premagaj sebe. 
Nadzorovana športna vadba krepi telo in 
duha. Naredi nekaj zase in svoje telo, 
pridi in povej dober vic, sprosti se, 
napolni baterije.

Informacije v veslaškem klubu ARGO ob 
sobotah od 8.00 do 9.30 za sekcijo 
SEVER 0.

Rokomet
KADETINJE IZOLE DRŽAVNE PRVAKINJE
Finalni turnir za kadetinje je potekal v 
soboto in nedeljo v Žalcu. Poleg 
Izolank so se v finale uvrstile ekipe 
Olimpije, Velenja in Žalca.
V prvi tekmi so Izolanke gladko 
Dremagale ekipo Velenja z rezultatom 
/1:13. Z dobro igro v obrambi so že v 
prvem polčasu strle odpor borbenih 
Velenjčak. Poleg ostalih se je izkazala 
kapetanka JOleilR ČVOFOk. ki je dosegla 
7 golov in mlada Luana Poljšak 
predvsem z igro v obrambi.
V drugi tekmi so Žalčanke premagale 
Olimpijo z 26:14. V tretji tekmi turnirja 
so se Izolanke pomerile z ekipo 
Olimpijo. Trdno odločene, da se 
Ljubljančankam oddolžijo za poraz v 
rednem delu prvenstva v Ljubljani, so 
Izolanke odlično odigrale prvi polčas, 
ki so dobile z rezultatom 16:3. 
Ljubljančake so poizkušale s tesnim 
pokrivanjem AdamiČOVe spremeniti tok 
igre a so Izolanke odgovorile z 
učinkovito igro preko kril. Odlično sta 
zaigrali Andreja ČiČ na desnem in 
Tamara Štefančič na levem krilu, dobro 
pa je branila tudi Nea Bošnjak tako, da 
je prednost narasla na končnih 29:12. 
Dva gola je dosegla tudi Ana Petrinja, 
ki je zaradi poškodbe samo izvajala 
sedemmetrovke.
V četrti teloni turnirja so Žalčanke 
premagale Olimpijo z 22:13. V drugem 
dnevu prvenstva je ekipa Olimpije 
premagala "Velenje z rezultatom 20:12. 
Zadnja tekma med Žalcem in IZOlO pa je

bila prava rokometna poslastica. Obe ekipi sta bili 
trdno odločeni, da osvojita prvo mesto. Kljub 
odličnim obrambam domače vratarke Miše 
Marinček so Izolanke prvi polčas zaključile z 
golom prednosti (5:6). Odlično je delovala obramba 
z AnjO Argenti na čelu, ki pa je žal že v prvem 
polčasu imela dve izključitvi tako, da jo je v 
nadaljevanju zamenjala Tina SUŠClL 
Žalčanke so v sredini drugega polčasa, predvsem 
po zaslugi odlične strelke Nine Potočnik, rezultat 
izenačile in povedle za dva zadetka. V teh trenutkih 
so Izolanke imele dvakrat po dve igralki izključeni, 
a je na sceno stopila vratarka MefìSS ZojniČ, ki je 
branila vse kar se je braniti dalo. Zadnjih deset 
minut je potekalo v dramatični borbi obeh ekip. V 
igro se je uspešno vrnila Anja Argenti odlično pa 
sta zaigrali Petra Adamič in Neža Mitruševska in 
Izolanke so dve minuti pred koncem povedle za en 
gol. Žalčanke so pol minute pred koncem izenačile 
in takoj nato začele igro s tesnim pokrivanjem vseh 
igralk po celem igrišču (presing) toda Jelena 
Čvorak in Petra Adamič sta žogo spretno prenesli do 
Luane Poljšak, ki je z zadetkom v zadnjih sekundah 
prinesla Izolankam zasluženo zmago.

, \ POGLED 
>f.S STRANI

Piše ŽARKO 
|j!^ ^ za Kapučino Šporrt

Dekleta so tista, ki držijo rokomet "na površju". 
Slovenske prvakinje so si priigrale evropsko krono, 
izolske kadetinje pa slovenski primat. Primerjava 
mogoče res ni enakovredna, toda počasi (predvsem 
pa vztrajno) se daleč pride. Evropski naslov Krima 
naj bi tudi ostale ekipe spodbudil k "podobnim"

podvigom. Reči in napisati je vsekakor lažje kot želeti 
in doseči. To, da prvakinje premorejo vsega pet 
domačih igralk, da jih ni v nobenem finalu mlajših 
selekcij, pa je že prava evropska usmeritev. Lahko jim 
samo zavidamo, žal kaj več v tem trenutku ni možno. 
Vse naj bi pozitivno delovalo tudi na člansko 
reprezentanco, kvalifikacije proti Makedoniji. Naša 
samostojna rokometna zgodovina ima tudi nekaj 
prebliskov, toda pred velikimi "dogodki" smo vedno 
odpovedali. Nekaj resnice je v tem, da glavni klubi 
stavijo na tujce, ostalim pač ostane domača 
"smetana". Občutek, da bo vse trajalo še kar nekaj 
časa je močan in ne popušča. Od rokometne scene so 
se poslovili tudi A ligaši. Če seje o vrhu vedelo skoraj 
vse, pa je začelje le presenetilo tudi dobre poznavalce. 
Hrpeljčani so bili odpisani že dokaj zgodaj, izpad 
Dobove pa le čudi. Ribničani so se izvlekli prav proti 
njim, na njihovem igrišču. Toda, moralo je biti zelo, 
zelo razburljivo. Nov list rokometne zgodovine A lige

bomo ponovno pisali tudi mi. Še vedno je precej 
dilem o tem, ali je "pametno" ali ne sodelovati z 
obstoječim igralskim kadrom. Še huje bo, čez leto, 
ko bo nekdo rekel: "sem vam rekel". Padce in vzpone 
so doživljali vsi klubi, bogati, revni, veliki in mali. 
Že sedaj prerokovati, kako bo vse potekalo je hazard. 
Čas zna prinesti tudi nepredvidene situacije, sploh 
pa, naša barva je modra (plava) in vnaprej se nismo 
nikoli predali. Kot vedno bo vsaka tekma "zgodba", 
sem pa prepričan, da samo eno sezono ne bomo 
plesali.

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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Igralke obeh ekip sta se po tekmi jokale ene od sreče druge od žalosti tak je 
pač šport. Izolanke so se na celem turnirju izkazale kot izjemno homogen 
kolektiv in prav to je največja odlika te ekipe. Povedati velja, da je ta 
generacija Izolank že šesto leto zapored osvojila prvo mesto v svoji 
kategoriji.
Končni vrstni red : 1. mesto Izola - 6 tOČK, 2. mesto Žalec - 4 točke, 3. 
mesto Olimpija -2 točki, 4. mesto Velenje - 0 točk 
Za Izolo so igrale: Jelena fivorak 16, Tamara Štefančič 3, Nea Bošnjak, 
Anja Argenti 8, Petra Adamič 17, Ana Petrinja 2, Andreja Čič 8, Tina Sušelj 2, 
Melisa Zeinič, Tjaša Makovec, Neža Mitruševska 9, Mateja Šviligoj, Sanela 
Poljak, Luana Poljšak 3 in Ines Kaltak. Trener - Boris Čuk

MLAJŠE DEKLICE B 3,mesto v finalu državnega prvenstva
V petek 11.maja je bilo v Ljubljani finale državnega prvenstva za mlajše 
deklice B (letnik 1989 in mlajše). Izolanke so že z uvrstitvijo v finale dosegle 
velik uspeh ko so izločile ekipo Krim - Ete - Neutro Robertsa. Na prvi tekmi 
finala so popolnoma odpovedale in dovolile domačinkam ekipi Polja da jih 
premaga z rezultatom 18:2. V drugi tekmi so Celjanke premagale ekipo 
Hrpelj z rezultatom 14:7. V borbi za tretje mesto pa so Izolanke zaigrale 
precej bolje in gladko premagale ekipo Hrpelj z 13:8. V finalni tekmi za 
prvo mesto pa so Celjanke premagale ekipo Polja z 16:11.
Končni vrstni red: 1. mesto Celje, 2. mesto Polje (Lj), 3. mCStO Izola, 4. 
mesto Hrpelje

Priprave slovenske kadetske reprezentance
Izola - V sredo 16.5.2001 se bo v Izoli ponovno zbrala slovenska kadetska 
reprezentanca, ki jo konec meseca čakajo kvalifikacije Z3 evropsko 
prvenstvo, v Izoli bodo varovanci trenerjev Boštjana Bruleca in Fredija 
BadOjkOVlČa bili vse do torka 22.maj& V sredo 23.maja pa se bodo zbrali v 
večernih urah in odpotovali v Izrael na kvalifikacijski turnir, kjer bodo 
poleg domačinov in Slovenije igrali še Ciprčani. Na EP pa se uvrsti samo 
prvouvrščena reprezentanca. Trenerja bosta tako imela še dober teden časa 
za dokončno pripravo ekipe. Na žalost ekipa na bo kompletna. Manjkali
bodo igralci Preventa Iz Sloveni Gradca in Gorenja iz Velenja, ker imajo
ravno takrat njihovi klubi finale slovenskega pokala. Poleg obeh trenerjev 
bodo za mlade rokometaše skrbeli še vodja reprezentance Slavko Čargo, 
tehnični vodja Matjaž Martinčič in fizioterapevt Orhan Bošnjak. Poleg 
slovenske reprezentance bo istočasno v Izoli tudi švicarska reprezentanca, 
ki jo čakajo podobne kvalifikacije. V petek in soboto pa bosta ekipi 
odigrali tudi prijateljski tekmi. Boštjan BruleC in Fredi RadOjkOVlČ imata 
še nekja težav s Kozlino, ki seje poškodoval, v reprezentnaco pa naj bi se 
vrnil poškodovani Natek. Na zaključno akcijo in kvalifikacije pa sta 
povabila naslednje igralce:
Bezar Aljoša (cpl), Kisovec Luka (cpl), vončina Blaž (Izola), Špiler 
Bavid (Termo), DumaUČIČ Mario (Prevent), VukOViČ Jakob (Izola), Kosaber 
Klemen (CPL), Pekolj Gregor (Trimo Trebnje), Natek Jure (Mobitel Prule 
67), Mikulin Leon (Inles Riko), Hojč Nejc (Inles Riko), Gorenšek Miha 
(CPL), Pucelj Peter (Termo), Brumen Matjaž (Mobitel Prule 67), Barišič 
Saša (Dobova), Kozlina Miladin ( cpl), Kogelnik Marko (Slovan), Gajič 
Bragan (cpl) in Bilbija Nenad (cpl).

ŠPORT-ROKOMET
MLAJŠI DEČKI A
MRK I201A ADRIACOMPUTERS:RK CILJI PL. 0:8 
MRK IZOLA A.C.:RD TERMO ŠK0FIA LOKA 0:13 
RK GORENJE VELENIE:MRK IZOLA A.C. 12:10
Izolski mlajši dečki so se v petek, 27.4. udeležili finalnega turnirji 
letnikov 88 v Škofji Loki. Žal niso uspeli ponoviti lanskega naslova 
državnih prvakov a so se ponovno izkazali z odlično in borbeno igro in 
osvojili končno 3.mesto.
Naši so proti Celju takoj pokazali, da se ne bodo kar tako predali. 
Celjani so bili fizično veliko močnejši, tako da jih je bilo težko 
zaustaviti. Ko so Izolani že vodili z 8:5 so jih Celjani kar hitro ujeli in 
postavili končni rezultat.
S škOfjO L0k0 pa ni šlo. Obramba je slabo delovala in z naše strani ni 
bilo tistih lepih pol-protinapadov, ki smo jih bili od naših vajeni. V 
napadu so naredili vse preveč začetniških napak in zasluženo izgubili. 
Tekma z Velenjem je bila zelo pomembna saj so naši fantje še imeli 
možnosti za 2.m0St0. Spet so pokazali kaj znajo in zmagali z visoko 
razliko.
Med celim turnirjem so naši imeli veliko smole. Vse ubranjene žoge so 
se odbile v roke nasprotnikom, razpored tekem ni mogel biti slabši, 
drugo mesto pa so izgubili prav zaradi slabše razlike v golih kot s 
Celjem. Prve tri ekipe so bile zelo izenačene, tako da bi se lahko 
marsikaj drugače razpletlo.
Končni vrstni red:
1. RD Termo
2. RK CPL
3. MRK Izola
4. RK Gorenje
Trenerji so ob zaključku turnirja izbrali najboljšega igralca, vratarja in 
strelca turnirja. Izbrali so tudi najboljšo postavo in od naših se je kot 
najboljše levo krilo izkazal UrOŠ SrabOtiČ, kot najboljši krožni 
napadalec pa Rok Jurman.
Za Izolo so igrali: Jan Sušnik, Igor Čuk, Rok Jurman 9, Rok Gomozelj 8, 
Matej Srabotič 4, Uroš Srabotič 11, Mate] Kleva 1, Miran Kaligarič 2, 
Matic Čebuli 1, Žiga Matovina, Matjaž Žeger, Jan Radojkovič, Andrai 
Radolovič, Borut Reščič, Marko Cvetkovič, Amel Redžlč 
Trener: Peter Mičovič

9.EUR0FEST
Izola - Organizator 9.Eurofesta, športna agencija Sportmaestral Club iz 
Izole in podjetje Adria Computers s trgovino v Izoli sta pretekli teden 
podpisali sponzorsko pogodbo. Adria Computers bo tako na prihajajočem 
Eurofestu poleg denarnega prispevka, dodala še opremo za tiskovno 
središče v katerem bodo dostopne vse informacije tako udeležencem 
prireditve kot tudi novinarjem, ki bodo o tem pisali. Organizatorji so bili s 
podpisom pogodbe zadovoljni, saj je to prve te vrste. V prihodnje 
pričakujejo, da se bo na njihov poziv odzvalo še več izolskih podjetnikov, 
ki bodo našli skupen interes. Vsota, ki jo morajo zbrati za izvedbo 
letošnjega tekmovanja se suče okoli 12 MIO slovenskih tolarjev. S tem bi 
pokrili tekoče stroške in del posojila, ki je bil najet za umetno podlago, na 
kateri se igrajo tekme v središču Izole. Poleg izolske občine, kije vseskozi 
med pokrovitelji, računajo letos tudi na prispevek koprske občine, ter 
seveda države. Trenutno pa je največja pozornost usmerjena k iskanju 
generalnega sponzorja, ki bi pokril naj večji del stroškov in seveda k 
sprejemanju prijav. Potijenih prijav je že preko 80, od tega jih glavnina, 
preko 60 prihaja iz tujine. Razpoložljive namestitvene kapacitete v izolski 
občini se počasi že krčijo in vsi ki bi želeli nastopiti in bivati v Izoli bodo 
morali pohiteti s prijavo. Razveseljivo je da se vsako leto prijavijo ekipe iz 
novih držav. Tako bodo letos prvič nastopile ekipe z daljnega severa - 
Danske in Norveške. Poleg tega pa so svojo udeležbo ponovno potrdili 
tudi Tajvanci, ki prihajajo z najbolj oddaljenega konca. Prve prijave so 
prišle tudi s Cipra. Krog držav, s svojimi predstavniki v Izoli, se tako iz 
leta v leto širi. Izredne klimatske razmere primerne za celoletno treniranje, 
zelo dobri pogoji za delo, dvorane, igrišča in ostala infrastruktura, vse to je 
magnet za nove in nove tekmovalce na Eurofestu. V izolski občini že 
nekaj časa obljubljajo tudi preplastitev nekaterih zunanjih igrišč in seveda 
izgradnjo novih, saj je recimo tudi nova osnovna šola v Livadah z 
moderno in lepo telovadnico, primemo za velike športne dogodke, brez 
zunanjega rokometnega igrišča. Na tem področju bo nujno potrebno 
dograditi še kakšno igrišče in 'osvežiti' edino obstoječe ob izolski osnovni 
šoli Vojke Šmuc. Do začetka letošnjega Eurofesta je še slabih 6 tednov.
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VETERANI IZOLE NAJBOLJŠI
Na tradicionalnem prvomajskem turnirju v Savudriji so izolski veterani osvojili
prvo mesto. V konkurenci osmih ekip iz treh držav so v finalu šele po streljanju
enajstmetrovk premagali CMCI iz Monfalcone-a.Poleg zmage na turnirju so imeli
izolski veterani tudi prvega strelca Mladena Čuriča, kije dal 6 golov.
izoiani so igrali v sledeči postavi: Seitiaš, Radman, Rupnik. Derflej, Lazar, fiurfč,
Bogic, Grabar, Glavič, Rožič, Gojak, Šink, Paliska, Fermo, Gustinčič, Branko, Jahič
inKolarec.

NAMIZNI TENIS
Od četrtka do nedelje je Jana Ludvik nastopila na mednarodnem prvenstvu 
Španije za mladinke, v okviru državne reprezentance. V močni konkurenci je 
Slovenija ekipno osvojila 7. mesto. S 3:1 je najprej premagala Brazilijo, nato 
Avstrijo, ravno tako s 3:1, v tretji tekmi pa je izgubila z Nemčijo z 1:3. Nato je 
v razigravanju za 6. mesto tesno izgubila z 2:3 proti Hrvaški reprezentanci.
V posameznem delu je Jana Ludvik izpadla že v prvem krogu, kjer je z 0:2 
izgubila z Petzner iz Avstrije, katera jo je premagala tudi v ekipnem delu.Na 
pragu velikega presenečenja pa sta bile v igri dvojic s ŠPGlO Burgar iz Mengša. 
Za med 4 sta v tretjem setu vodile z 14:8 proti prvim nosilkam turnirja 
Stefanovo (ITA) / Vajdo (HRV) in nato nesrečno izgubile. ScfanOVR in Vajdo 
bosta namreč prvi nosilki tudi na Evropskem prvenstvu.
1.SNTL- članice
V l. tekmi končnice od 1-4 mesta je ekipa ArrigOUija nastopila v gosteh pri 
prvouvrščeni ekipi Ilirija. Po pričakovanju je bila ljubljanska Ilirija boljša in je 
zmagala gladko z rezultatom 6:0. Za ekipo so nastopile Erika JaUŠCVaC, Tina 
Nemarnih, Marika lauševac in Petra Kukovec izolanke so kljub visokemu 
porazu prikazale dobro igro in športen pristop.
V nedeljo je v Mengšu potekal 2. TOP 12 R Slovenije za pionirke. V prvi 
kvalitetni skupini med 12 najboljšimi sta nastopile Petra Kukovec ter Marika 
JaUŠevaC. Obe sta turnir odigrale v okviru letošnjih rezultatov. Petra je osvojila 
7. mesto in prikazala v vseh tekmah konstantno dobro igro. Marika je bila osma 
in je na turnirju odigrala nekaj odličnih tekem, nekaj pa jih je bilo pod 
pričakovanjem, tako da je rezultat glede na prikazano povsem realen. 
Vzporedno je v Izoli potekal 8. klubski turnir za pionirje in pionirke, na 
katerem je nastopilo 24 tekmovalcev in tekmovalk. Pri pionirjih je bil najboljši
Frank Simon pred Trbovc Matjažem in Koterle Martinom. Pri dekletih pa je 
zmagala Ačimovič Alenka pred Ropret Majo, tretja pa je bila Marušič Nika.
V nedeljo bo v organizaciji NTS Arrigoni potekal 2. TOP 12 R Slovenije za 
mladince in mladinke na katerem bo nastopilo 24 najboljših mladincev in 
mladink. Tekmovanje bo potekalo v telovadnici OŠ Livade od 9-14 ure. 
Vabljeni k ogledu.

Veslaški klub ARGO Izola
vabi vse bivše veslačice, veslače, krmarje, simpatizerje veslanja, ljudi 
dobre volje, športne navdušence, privržence zdravega načina življenja, 
zabave... da se včlanijo v sekcijo VETERANI.
Obudili bomo stare spomine, si postavili nove izzive - športne in družabne, 
poskrbeli za smeh in dobro voljo, premagovali stres. Vsak je lahko 
zmagovalec, vključi se in premagaj sebe. Nadzorovana športna vadba krepi 
telo in duha. Naredi nekaj zase in svoje telo, pridi in povej dober vic, sprosti se, 
napolni baterije.

Informacije v veslaškem klubu ARGO ob sobotah od 8.00 do 9.30 
^^^j^jekcijc^EVEFU)^

ŠD 15. MAJ MAREZIGE
Organizira turnir v malem nogometu za občinski prehodni pokal I5.maj 

Tekmovanje bo v soboto, 19.maja s pričetkom ob 9.00 uri v Marezigah. 
Prijava ekip in žrebanje bo v petek, ll.maja v marezigah 23b, ob 20.15. prijavnina znaša 

10.000,00 SIT. Pripravljene so lepe nagrade, vabljene vse izolske ekipe !
Informacije tel. 041 893 192

Na mednarodni veslaški regati v Munchnu od 12. do 13. maja je sodelovalo 6 
veslačev veslaškega kluba IZOLA .
Regata spada v program kriterijskih regat za nastop mladincev v slovenski 
reprezentanci. Poleg izolskih veslačev so na regati sodelovali še veslači iz 
Pirana, Bleda, Ljubljanice in Maribora ter 545 veslačev iz 17.ih evroopskih 
držav. Nastopili so veslači Emad RAST0DER, Tomaž HVALA, Andrej KRIŽMANČIČ, 
Bine PIŠLAR, Branko BAIIK in veslačica Nika BABIČ.
Rezultati:
Enojec mladinci - Branko BAUK 4.mesto v svoji skupini,

- Emad RASTODER 4.mesto v svoji skupini,
Enojec mladinke - Nika BABIČ ó.mesto v B finalu,
Dvojni dvojec - mladinci Bine PIŠLAR, Branko BAUK 3.mesto v B finalu, 
Dvojec brez krmarja - mladinci Tomaž HVALA, Andrej KRIŽMANČIČ 2.mesto 
v B finalu,
Dvojni četverec - mladinci: kombinacija Piran in Izola, veslali so RODELA, 
PERC, BUBNIČ (VK Piran) in Bine PIŠLAR (VK Izola) 5.mesto v A finalu

Pika na I je manjkal še en Afinale, saj je na regati nastopilo vse kar ta trenutek 
v tem delu Evrope velja, razen italijanov, kateri delajo čisto po svojem 
programu. Zelo malo tekmujejo zunaj, večinoma trenirajo v raznih kampih, kjer 
tudi tekmujejo med seboj. Šplošna ocena o nastopu slovenskih veslačev je, da 
ta trenutek nobena posadka ni sposobna visokih rezultatov in bo potrebno za 
dokončno določitev reprezentančnih posadk počakati do konca junija ko se 
bodo na Bledu vršili skupni reprezentančni testi. V tem obdobju pa bo še nekaj 
reprezentančnih nastopov (Zagreb, Bled, Celovec), kjer se bodo kandidati 
poskušali v raznih kombinacijah. Lepe možnosti imajo tudi izoiani Pišlar, Bauk, 
Hvala, Križmančič, Rehar....
Ostali veslači obeh izolskih klubov (IZOLA, ARGO) pa so v nedeljo sodelovali na 
regijski regati v TZStll. Kot običajno je tudi na tej regati rezultate krojilo vreme 
saj je veslačem skozi celo tekmovanje nagajal veter in valovi. Za mlajše 
kategorije je veljalo bolj načelo reši se kdor se more. Tekmovanje so najprej 
skrajšali za 500 m, proti koncu pa so ga zaradi prevelikih valov prekinili. 
Uradnih rezultatov nismo dobili, zato bom navedel le nekatere.

Rezultati:
Enojec - pionirkeB: Živa BABIČ (VK IZOLA) l .mesto,
Dvojni četverec - mlajši mladinci: (Mezgec, Pulin, Vadnjal, Kerin) (VK 
ARGO) 1.mesto,
(Antončič, Durič, Medvešček, Raimondi (VK IZOLA) 3.mesto,
Enojec-mladinci: Izidor KERIN (VK ARGO) 4.mesto,
Enojec - pionirji B: Andraž KREBELJ (VK IZOLA) 2.mesto,
Miha VIČIČ (VK IZOLA) 1.mesto,
Enojec - Članice: Aleksandra PRELAZ (VK IZOLA) 3.mesto,
Dvojni dvojec-Člani: Boštjan BOŽIČ, IgorŽOLGAR (VK ARGO) 1.mesto, 
Enojec - mlajše mladinke: Janja klarič (vk argo) 3.mesto,
Dvojni dvojec - pionirji C: Grega VADNJAL, Ivan ZULIANI (VK ARGO)
1. mesto,
Dvojni dvojec - mlajši mladinci: Dean Antončič, Boštjan Medvešček 
(VK IZOLA) 2.mesto,
Jan PULIN, Andrej MEZGEC (VK ARGO) 1 .mesto,
Enojec-člani lahki veslači Danjel hrvat (vk argo) i.mesto,
Dvojni četverec - mladinci: Vidakovič, Hlaj, Molnar, Martič (VK ARGO)
2. mesto,
Enojec - pionirji C: Marko PERUZIN (VK IZOLA) 3.mesto,
Enojec-mladinke: Jana BOŽIČ (VK IZOLA) 3.mesto,
Enojec - kadeti: Miha HOTUJEC (VK IZOLA) 1 .mesto,
Enojec - pionirke: Tea OKORN (VK IZOLA) ó.mesto,
Kot sem že omenil so rezultati pomanjkljivi zato se v naprej opravičujem za 
morebitne napake.
Naslednji vikend sta zopet dve tekmi in sicer se bodo člani poskusili na regati v 
Essnu, mlajše kategorije pa v nedeljo v Puli.

Vlado KRULČIČ

PLESNI TURNIR
V nedeljo, 13. maja, je plesno društvo Elite v Kopru v okviru občinskega praznika 
Mestne občine Koper odlično izpeljalo kvalifikacijski turnir v standardnih in 
latinsko ameriških plesih. Udeležilo se gaje približno 70 plesnih parov iz večine 
slovenskih plesnih klubov, največ prvih mest v latinsko ameriških plesih pa so 
osvojili prav domačini. Tako sta bila prva mlajša mladinca C Matic Rodica in Maja 
Turk, prav tako sta prvo mesto osvojila mladinca A Jan Bednarik, Magdalena Škrlj, 
ter starejša mladinca B Rok Hrvatin, Vika Furlanič. Prva sta bila tudi člana A iz 
plesnega kluba Fredi Tin Daničič in Tedeja Rebula, medtem ko sta plesalca Elita 
David Presi -Radi in Tina Gržinič med člani C osvojila drugo mesto. Za poslastico so 
poskrbeli odrasli plesalci plesnega društva Elite, ki so s točko argentinskega tanga 

na noge dvignili tako občinstvo kot tudi sodnike, in seveda poželi bučen aplavz.
Mojca Beljan
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TRŽNICA NAŠIH ŠTUDENTOV
V letih, ko se na obali pospešeno razvija novo univerzitetno 
središče je v Ljubljani zrasla še ena študentska žurka 
regionalno izobraževalnega značaja. V Evropi brez meja se 
bo treba ponovno oprijeti starodavnih šeg in navad, obuditi 
identiteto krajev, od koder izviramo.

Tovrstna filozofija je dobila 
pojavno obliko na travniku 
stadiona "Ilirija" v centru 
Ljubljane, kjer so se zbrale vse 
lokalne študentske sile pod 
okriljem zveze ŠKIS. Študentje 
so imeli možnost degustacije 
vsemogoč(n)ih slovenskih 
kulinaričnih posebnosti, vse 
skupaj zaliti z neizmernimi 
količinami vseh vrst alkohola, in 
vse to popolnoma zastonj!

Lahko si predstavljate, daje bila 
gneča neznosna, žeja prisotnih 
pa kljub trem vesoljnim ploham 
neznosna, tako da je bilo 
brezplačne idile proti večeru že 
konec. Takrat pa se je dogajanje 
preselilo na velik oder, kjer seje 
predstavilo nekaj mladih skupin, 
ki so prisotnim žagale mačka, da 
bi ga le-ti lažje odnesli domov.

OBNOVA CENTRALNEGA PARKA
Z veselim in lepim pričakovanjem starejši občani Izole opazujemo prepotrebno 
obnovo centralnega in gotovo najlepšega parka v Izoli. Ta park, ki nosi ime 
Pietro Coppo je nedvomno biser naše občine, predvsem pa mesta Izole. Občani, 
ki smo prišli v Izolo recimo leta 1954 se ga spominjamo v njegovi prvobitnosti, 
zato pričakujemo sedanjo obnovo z grenkim priokusom.
Ne vemo namreč, če se bo po končani ureditvi ta prelepi park pokazal v svoji 
lepoti izpred mnogih let, ko je v parku delovala zelo lepo oblikovana fontana, v 
kateri so veselo plavale rdeče in še kakšne druge ribice.
Ko sem kot mlad vajenec posedal v času malice v tem parku, me je vedno znova 
z vrha fontane pozdravljal deček na belem labodu, ki ga na žalost vseh starejših 
občanov, ki se ga spominjamo, že dolgo ni več na njegovem mestu.

Občani, pa ne samo starejši, bi ob končani 
ureditvi tega parka radi videli, kako 
fontana spet deluje, tudi za mladi naraščaj 
v Izoli bi lahko tam spet plavale zlate in 
druge ribice in nenazadnje bi lahko na 
vrhu fontane spet na belem labodu sedel 
deček in ga držal za prelepi beli, visoko 
dvignjeni vrat, iz katerega kljuna je lepo 
curljala voda.
Mislimo, da se manjkajoči labod in fantič 
na njem nahajata v Izoli, zato bi bilo zelo 
prav, če bi ta manjkajoči del fontane 
vrnili sedanjemu izvajalcu del v parku in 
bi ga le-ta postavil na njegovo mesto, 
kamor edino nedvomno sodi!
V upanju, da se bo to le zgodilo, vas 
pozdravljam. (J.O.K.)

Poleg glasbe, pitja in 
žretja se je na letošnji 
tržnici dogajal tudi 
pravi maraton, med 
pijane študente so 
padali študentje s 
padali, dekleta so se 
merile v čakanju na 
WC, fantje pa so mimo 
pravil škropili
vsepovsod.

Seveda so bile na tržnici 
tudi stojnice obalnih 
študentskih klubov, 
vendar brez izolskega 
KIŠD-a. Kljub temu so 
obalni študentje
pričarali tukajšnje 
ozračje miru z oljčnimi 
vejicami, refoškom, 

sardelicami in "pijano rižoto" z morskimi sadeži, prisotni pa so 
uživali med nastopom pleh-benda "Dej še en litro".

FASHION CLOBE BYTE III BY SMINT
Pred tremi leti je Ambasada Gavioli javnosti prvič 
predstavila najnovejšega v vrsti klubskih simbolov, 
klubsko modno dogajanje ter imidž. V preteklih letih 
klubskega življenja se je razvil svojevrsten, nočnemu življenju ter specifični, 
elektronski plesni glasbi, prilagojen imidž, ki ga Ambasada Gavioli 
tradicionalno na oder postavi v majskih dneh. Letošnji dogodek združuje duh 
dneva mladosti iz naše polpretekle zgodovine, pomladno - poletne modne 
smernice trendovskega oblačenja, ter vrhunskega glasbenega gosta.
Klubski trendovski imidž se je v svojo današnjo podobo spojil iz oblačenja 
pripadnikov različnih glasbenih zvrsti (techno, house, trance,...), elementov 
visoke mode ter individualne kreativnosti posameznikov. Vsako leto v svoje 
trenutne smernice vpleta še generalne modne zapovedi, ki v novem tisočletju 
postajajo vse bolj eklektične, vse manj definirane in poudarjeno reciklažne. 
Poudarek klubskemu slogu daje dolgim nočem prilagojeni obstojni make-up 
ter pričeske, ki sledijo zapovedim velikih frizerskih hiš in mojstrov.
V fuziji mladosti, glasbe in mode bodo nastopili kralj trancea, Paul van Dyk, 
ter blagovne znamke, katerih špirit se vključuje v klubski življenjski slog: 
TREND STATION KAOS s 'KAOS Look-om’ predstavlja klubski ter 
street-style slog, ki posega izven okvirov klasičnega 
večernega in pouličnega oblačenja. HlO je blagovna 
znamka s športnimi in street-style oblačili.
AVANTGARDE predstavlja elegantnejšo linijo 
klubskega imidža. Barve so klasične a modne, s 
pridihom sezonsko poudarjenih vzorcev in modnih 
dodatkov, ki se usklajujejo z oblačili.
UNDERCOLORS OF BENETTON na FGB III by 
Smint sodeluje s perilom in kopalkami. Že lansko leto 
smo v Ambasadinem ambientu občudovali njihove 
razigrane in hkrati erotične modele za zasebne trenutke 
ter poletne mokre užitke. OLTREMARE predstavlja 
linijo kopalk za letošnje poletje. Zgornji deli so pogosto 
ojačani, modni kralj pa je še vedno bikini. NEFER bo na 
modno pisto postavil kolekcijo perila. Pravi hit 
letošnjega leta so silikonske naramnice, ki ne pokvarijo 
estetskega videza oblek brez naramnic ali odprtega 
ramenskega dela. Sončna očala C P so nezaustavljivi 
koktejl drznos Zaupajte svojim očem! Modni dodatki FOSSIL. Ameriška 
tradicija freakovskih petdesetih let in sodobna tehnologija z roko v roki 
ustvarjata svetovno priznano blagovno znamko modnih dodatkov Fossil. 
Modni dodatki KIPLING se predstavljajo s torbami, nahrbtniki, torbicami in 
drugimi praktičnimi dodatki za klubske večere. Frizerski salon MALI bo tudi 

letos na oder Ambasade Gavioli prenesel najbolj 
aktualne, vroče in nenavadne frizerske trende, za katere 
izkušnje si nabirajo na ekskluzivnih londonskih letnih 
frizerskih srečanjih. Stilistična celota prireditve Fashion 
Globe Byte III by Smint tudi letos pripada stilistki Špeli 
Koselj, fotografija priznanemu slovenskemu modnemu 
fotografu Deanu Dubokoviču, za ličenje pa bo 
poskrbela Nina Rupel.



galerije I GLEDALIŠČE
galerija ALGA

Zvezdice bodo zasijale 
RAZSTAVA OTROŠKE GRAFIKE IN 

IZDELKOV IZ GLINE.
sodelujejo člani otroške 

delavnice Zvezdice, ki jih 
vodi mentorica BARBARA 

MOTOH.

Otvoritev, danes v četrtek 
17.maja ob 18.00 uri.

Galerija INSULA
Razstava plakatov, slik, risb in fotografij, ki so nastale na delavnici

KAVERLJAG 2000

Gledališče Koper
ponedeljek, 21.5. ob 19.00 uri otvoritev

Razstava akvarelov in grafičnih listov
ZDENKE PETEK

IRENA V DRUŽBI
NAJ SVETOVNIH FOTOGRAFOV
Izolska grafična oblikovalka in fotografinja Irena Kresevič je 
minulo jesen s svojimi fotografijami sodelovala na svetovnem 
fotografskem natečaju Annual Spring Photography Contcst. 
ki ga je znana ameriška revija Photographer's forum lani 
pripravila že dvajseto leto zapored.
Med več kot 27.000 prispelimi fotografijami iz več kot 30 
držav sveta je žirija izbrala le 5 odstotkov najboljših, med 
katerimi je bila tudi Irenina. Posnela jo je 
lani v Luki Koper, v okviru izpitne naloge 
na beneški likovni akademiji.
Izbrane fotografije, ki so se uvrstile v 
finale, so bile objavljene v razkošnem 
katalogu najboljših fotografij leta 2000 
(Best of Photography Annual 2000).
Irenino fotografijo, s katero se je uvrstila jjf 
v finale, objavljamo tudi mi. (K.B.)

Petek, 18.maja ob 20.00 
Predpremiera - samo v Izoli!

M. Camoletti :

STEVARDESE PRISTAJAJO
komedija

Režija : Vinko Moderndorfer
Igrajo : BORUT VESELKO, SEBASTI AN CAVAZZA, LJERKA 
BELAK, MOJCA FATUR, MAGDA KROP1UNING, MATEJA

PUCKO
Predstava je prišla v Guinessovo knjigo rekordov kot največkrat 

odigrana francoska komedija v Londonu 
Bernard je arhitekt, ki mu ena ljubica ni dovolj, pa ima kar tri. Vse tri 
so stevardese, ki letijo za različne družbe in na različnih progah, zato 
ni nobene nevarnosti, da bi se kdaj srečale v njegovem stanovanju, 

dokler letalske družbe ne uvedejo hitrih boeingov ....
Pripnite si pasove, poleteli bomo 18. maja , kupite si vozovnice : 

2.000 SIT predprodaja, 1.800 SIT študentje , upokojenci, 2.200 SIT na 
dan predstave, študentje, dijaki, upokojenci,2.000 SIT

Četrtek,24. maja ob 20.00
Avgust Strindberg:

GOSPODIČNA JULIJA
premiera

Gledališče STIPS - srednješolska skupina
režija : Zvonka Radojevič

Igrajo : Nina Verbič, Lea Škerlič in Katarina Pegan
Mlade igralke srednješolske skupine Gledališča Steps iz izole so si za 

svoj dodatni študij igre izbrale naturalistično tragedijo Gospodična 
Julija. Osrednji lik predstave, gospodično Julijo, je oblikovala Nina 

Verbič. V vlogi Kristin seje našla Katarina Pegan, Lea Škerlič pa seje
prelevila v Jeana.

Vstopnina : 800 SIT, študentje,dijaki upokojenci 500 SIT

Rezervacija vstopnic - galerija ALGA Izola, vsak dan med 10.00 in 12.00 ter 
med 18.00 in 20.00 ali po tel. 641 84 39 

Rezervirane vstopnice morajo obiskovalci dvigniti dan pred predstavo !

matična knjižnica
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

vabi
otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic, ki bo

v torek, 22. maja ob 17. uri
v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca,

Drevored I. maja 9. Prisluhnili boste pravljici
JABLANA ki jo je

napisala Mira Lobe, ilustrirala pa Angelika Kaufmann. 
______________________ Prijazno vabljeni!______________________



koncerti

T*

u petek 18.maja ob 20.30
v Koprskem gledališču

predstavitev albuma
NAJBOLJŠE SO PADLE

predprodaja vstopnic JSKD Koper, IDEAL TURIST Koper, MAONA Portorož in 
Papirnica GRAFFIT Izola

Sobota, 19.maja ob 20.00

POMLADNI KONCERT
Organizira Skupnost Italijanov P. Besenghi degli Ughi, Izola 

Vstopnine ni !

GLASBENA ŠOLA IZOLA
Vse ljubitelje klasične glasbe vabimo na

ZAKLJUČNI KONCERT UČENCEV 
GLASRENE ŠOLE IZOLA

ki bo v ponedeljek, 28. maja, ob 19.00. v kulturnem domu v Izoli.

Predstavili se bodo najuspešnejši solisti nižje in srednje stopnje, 
klavirski trio, kvartet harmonik, jazz skupina, pevska skupina, Otroški 
pevski zbor GŠ Izola, Mladinski pevski zbor GŠ Izola, Otroški pihalni 

orkester GŠ Izola in Godalni orkester Centra za glasbeno vzgojo Koper.

* VPISOVANJE novih učencev v oddelke predšolske glasbene vzgoje in glasbene 
pripravnice, inštrumentalne razrede in nauk o glasbi ter otroški zbor in petje (po 

mutaciji). Otroci nad 8 let bodo opravljali preizkus glasbenih sposobnosti, mlajši pa
zapeli pesmico.

TOREK, 29. MAJA, OD 17.00. DO 19.00. / SREDA, 30. MAJA, OD 17.00. DO 
19.00. / PONEDELJEK, 18. JUNIJA, OD 17.00. DO 19.00. Vpisovanje s preizkusom 

bo potekalo v učilnici št. 3 oziroma v učilnici nauka o glasbi glasbene šole Izola.

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti Območne izpostave Koper, Izola, Piran, Sežana, Postojna in Ilirska Bistrica

Na Medobmočnem
srečanju
otroških
folklornih skupin
kile danes v ILIRSKI 
BISTRICI nastopalo tudi 
skupini iz Izole

OFS VALČEK, OŠ Vojke Šmuc Izola
"Pomlad na travniku"
Travnički so že zeleni / Rdeče češnje / Mama žaba / Mlinček

mentorica: Nina Luša

OFS USAKOŠČAT, Kulturno društvo Korte
"Na pašniku"
Lepo je pomlad na svet / Špic polka / Mrzulin / Rašplja

mentorica: Irena Bržan

30 let "Figovega lista"
29 maja leta 1971 je bila na mariborskem festivalu prva 
predstavitev kratkega animiranega filma "Figov list" 
inspiriranega po skladbi skupine Faraoni, ki so v takratni 
zasedbi (Marjan Malikovič, Črt Janowsky in Tuljo Furlanič) 
nastopili tudi v filmu. Porodil je v takratni filmski delavnici Konija 
Steinbacherja in Janeza Marinška v Izoli, v mini "studiu" na 
Goriški 9. Danes bi ga lahko označili kot prvi glasbeni video 
spot v Sloveniji. Film je obredel takratno Jugoslavijo, nagrade 
dobil tudi v Italiji, Avstriji, Tunisu...in najavil ustvarjalno pot 
takratnih mladih avtorjev, ki sta pozneje s ustvarjalno 
prisotnostjo oživila slovenski animirani film. Film "Figov list" seje 
žal pojavljal kot stvaritev iz Kopra, saj takratna izolska kultura ni 
pokazala nobenega interesa za tovrstno ustvarjalnost.

kino ODEON
" ; ' ...... .. i j.:j; . je'!!±ja

ČETRTEK, 17.5., PETEK, 18.5., SOBOTA, 19.5., NEDELJA, 20.5., 
PONED., 21.5. in TOREK, 22.5.2001 ob 20.30
FORRESTERJEVO RAZKRITJE
(Finding Forrester), drama
Režija: Gus Van Sant / Vloge: Sean Connery, Rob Brown, F.Murray Abraham, Anna 
Paquin in drugi; /133 min.

art KINO - CINE odeon
Sreda 23. maja ob 20.30
Svojstvena krimidrama o nenavadnem hotelu, zbirališču čudakov, klošarjev, ekstremistov, 
osamljenih... Po zamisli glasbenika Bona iz skupine "U 2" ga je realiziral znameniti 
nemški režiser Wim Wenders, ustvarjalec izjemnih filmov: Stanje stvari, Pariz - Texas, 
Nebo nad Berlinom, Do konca sveta, Lisbonska zgodba in Konec nasilja

Berlin 2000: Srebrni medved za režijo - UFF Ljubljana 2000

HOTEL MILJON DOLARJEV 
THE MILLION DOLAR HOTEL
V glavnih vlogah: Mei Gibson in Milla Jovovich

Matična knjižnica Izola v

VPRAŠANJE ZA KNJIGOZERE
Odgovor na aprilsko vprašanje (Katero prvo, v Kopru tiskano slovensko knjigo, je pred 
petdesetimi leti izdala založba Lipa?) se glasi: MARTIN KRPAN 
Odgovor ste lahko našli v Zborniku Primorske - 50 let, Stran 222 in 223.
Za pravilni odgovor prejmeta knjižni nagradi knjigožerki:
DOLORES IVANIČ in FATA MEHINAGIČ

BOR

ZNANJA
BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure
Želite postati Član primorske Borze znanja?
Pokličite Borzo znanja v Izoli in zaupajte nam želje po znanju, informacijah ali spretnostih. 
Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s katerimi bomo previdno ravnali.Če med 
našimi člani ni oseb, ki bi lahko zadovoljili vaše potrebe,se bomo potrudili in jih poskusili najti 
s pomočjo oglaševanja v medijih.

Oglaševanje je anonimno in brezplačno!
Ponudba naših članov je zelo pestra in zanimiva.
Med drugim vas lahko naši člani poučijo:
* O borilni veščini AIKIDO in TAI JI QUAN * Vse o jahanju ( tudi turnirske discipline)
* Kako leteti z jadralnim padalom * Kako boljše spoznati tehniko morskega ribolova
* Znanje ter tehnike igranja TENISA * Ponujajo pa vam tudi znanja vodnih 
športov-potapljanja
In po čem naši člani povprašujejo?
* Vse o vzgoji cvetja v rastlinjaku * Kako splesti košaro iz vrbovih vej * Znanje igranja na 
saxofon * Znanje plesanja break dance

"Menjaj znanje, ne sanje."

lì



NENAVADNA NESREČA NA MORJU
V torek dopoldne se je na gradbišču tretjega pomola zgodila nenavadna 
nesreča na morju, ko je domači zasebni ribič s svojo batano udaril ob oznako 
gradbišča, poškodoval dno čolna in komaj priplul do pomola, kjer so čoln še 
uspeli obdržati vsaj delno na površju.
Po pripovedovanju ribiča so med vožnjo po ustaljeni poti nenadoma trčili v 
predmet, ki ga niso videli iz česar sklepajo, daje bil potopljen, šlo pa naj bi za 
bojo (oznako) s katero izvajalec označuje rob gradbišča. Ribič je najprej 
mislil, da gre za oznako ki služi za privez tovorne ploščadi, ki jo je najel 
izvajalec, saj seje dogodek pripetil kakšnih 40 metrov od pomola, kasneje pa 
je ugotovil, da gre dejansko za oznako gradbišča. Poškodba je bila tako huda, 
da sta s sodelavcem komaj pripeljala do delovnega pomola, saj je voda vdirala 
v notranjost čolna. Končno so s pomočjo dvigala čoln dvignili na pomol in ga 
zdaj popravljajo. Njihovo verzijo dogodka so zapisali delavci Pristaniške 
kapitanije, izvajalec del pa ni prepričan v verodostojnost verzije in pravi, daje 
gradbišče vseskozi točno in korektno zavarovano.
Kdo ima prav bodo ugotavljali na zavarovalnici, novinarju pa se zdi, da bi 
izvajalec ponoči le moral poskrbeti za boljšo osvetljitev gradbišča, ki se 
dejansko prostorsko spreminja vsak dan in manj veščemu morjeplovcu bi se 
lahko zgodilo, da ne bi točno dojel, kaj pomenijo vse tiste luči, zato bi bile 
dobrodošle tudi dodatne osvetlitve.

Iz dejavnosti MIC-a

Svoboda pisanja
Bitje, ki je s svojimi inteligentnimi potezami in dejanji, prišel do tega, da ne 
ve kaj bo z lastno prihodnostjo in lastnim planetom, je seveda človek. Zemlja 
seje zdela človeku tako privlačna, da mu je podarila obstoj. Človek pa zemlji 
postaja vedno manj privlačen. Pravzaprav se mi zdi, da se nas zemlja hoče 
znebiti z kontraudarci: razni potresi, plazovi, vulkanski izbruhi, poplave in 
tako dalje...Skratka imam občutek,da je človeštvo preseglo vse meje 
poseganja v naravo in je na robu preživetja. Čeprav nekaterim prav nič ne 
manjka, kajti se ukvarjajo z sedanjostjo in lastno zadnjico.
Še pomnite Nostradamusa, znamenitega futurista ali vedeževalca, ki je pred 
davnimi leti in stoletji napovedal kugo, aids, radioaktivno Hirošimo in še 
marsikaj, kar je držalo in se zgodilo. Ne vem in se ne ubadam s tem, kje je 
smisel vsega sploh dobil.Verjetno je ta starodavni pisec, ostro z očesom gledal 
vnaprej in zgleda, da je gledal zelo natančno. A kiksnu naj bi pri atomskih 
vojnah, kajti trenutek katerega bi atomske bombe zbrisale, enkrat za vselej, 
človeške obraze z zemlje je že mimo. Jaz se po njegovih pogledih enostavno 
strinjam s tem, kar je napovedal. Zgleda, da se je to res moralo zgoditi. A je 
človeštvo že zbralo dovolj moči za preprečitev takih ali podobnih dejanj. S 
človekom bo enkrat konec. To je malo ma sigurno, saj smo samouničevalna 
bitja. Verjetno so atomske vonje, le najlepši konec. Pomislite kateri konec je 
lahko lepši od totalne distrukcije. Bi morda 
bilo lepše opazovati, kako nora krava počasi 
ubija človeka, lakota, epidemije, spolne 
bolezni, okužena voda, smrtonosni piki žuželk, 
skratka počasi proti koncu ali 
boooooooooom-konec, smrtna tišina brez 
nikakršnih moralnih posledic. Nostradamus je 
znan po opozarjanju in nič dobrega nam ni 
predvidel. A morda nam je želel in predlagal 
najprimernejši in najmoralnejši konec.
"Total distoctin, thè only solution."-ROBERT 
NESTA MARLEY

Za MLADINSKI IZOLSKI CENTER:
Matej Pevec

1
mi jVnf

tlflk
jflj,

Občina Izola - Comune di Isola 
Sončno nabrežje 8, 6310 Izola

Oddaja poslovnih prostorov za umetniške 
ateljeje ter ateljeje domače in umetne obrti

zbiranje ponudb
Občina Izola daje v začasni najem prazne poslovne prostore v 
starem mestnem jedru
za dejavnost s področja umetnosti, domače ali umetne obrti ali 
druge dejavnosti, ki lahko prispeva k pestrejšemu utripu 
mesta.
Poslovni prostori so urejeni, nimajo pa uporabnih dovoljenj, zato 
se jih lahko uporablja kot atelje ali delavnico. Prodajo in delo s 
strankami se lahko opravlja na javni površini - potrebna dovoljenja 
za prodajo na prostem si morajo pridobiti najemniki sami. 
Interesenti za najem naj ponudbe pošljejo najpozneje 
do 20. maja 2001 na naslov 
Občina Izola, Sončno nabrežje 8, 6310 Izola 
O izboru najemnikov bo odločala posebna komisija. Pri izbiri bo 
komisija upoštevala predvsem zanimivost ponudbe in verjetnost, 
da se bo dejavnost opravljala konstantno vsaj v poletnih mesecih. 
Z izbranimi najemniki bo sklenjena najemna pogodba za dobo 6 
mesecev z možnostjo podaljšanja. Najemnina je simbolična

Dodatne informacije: Jože Černelič - 041 476 032

ZAHVALA

Ob smrti
ALOJZIJE BREZAVŠČEK

se zahvaljujemo vsem sosedom za darovano cvetje in denarni prispevek.

Vsi njeni

OO ZB Izola vabi
v soboto 19.maja 2001 bomo v Marezigah praznovali

80 let MAREŽANSKEGA UPORA
odhod na prireditev bo z avtobusom ob 9.30 izpred bivše Lipe. 
Prijave in ostale informacije v pisarni OO ZB Izola, Plenčičecva 3, 
ob delavnikih od 8 - 12 ure, telefon: 641 84 24

MLADI PROSTOVOLJCI 
RAZGIBALI KRIŽANKE
Dobrodelnega koncerta, ki ga je v ljubljanskih Križankah v torek, 15.maja, 
organiziral slovenski Rdeči križ, se je udeležila tudi večja skupina mladih 
prostovoljcev iz Izole.
Poleg članov mladinske sekcije občinske organizacije Rdečega križa je v 
Ljubljano odpotovala tudi skupina dijakinj SGTŠ, ki v letošnjem šolskem letu 
sodeluje v projektu prostovoljnega dela, ki ga izvajajo na šoli ter skupina 
dijakov piranske Gimnazije, ki prav tako deluje na področju prostovoljstva. 
Dijakinje in dijaki so koncert vzeli zares (tako 
kot jemljejo zares tudi prostovoljno delo) in 
na koncertu naredili pravi žur, za kar so se 
Primorcem z odra javno zahvalili glasbeni 
izvajalci tega večera: Sebastian, Kingstoni,
Planet Groove, Anja Rupel...
Zaradi enkratnega vzdušja, ki so ga ustvarila 
predvsem dekleta v prvih vrstah, so se 
organizatorji menda odločili, da bodo 
podobno prireditev ponovno pripravili v 
Tivoliju. (K.B.)
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KRIMINALIJE
DELU ČAST IN LASTNINO
Iz gradbišča pri cerkvi Marije Alietske je neznanec (ali neznanci) čez vikend, 
ko so delavci počivali, ukradel delovne stroje, ki so bili last SGP Koper. 
Odnesli so vrtalni stroj - hilti, kotno brusilko in rušilno kladivo (kompresor). 
Dečki zbirajo podatke in pišejo kazensko ovadbo.

GASILCI NA DELU
Iz stanovanjskih blokov v ulici Zvonimirja Miloša št. 18 in 20 so med prazniki 
ukradli kar šest gasilnih aparatov . Materialna škoda znaša približno 60.000 
tolarjebv, da o tem, kako so bloki zdaj nezavarovani niti ne govorimo.

SIVO S PIKICAMI
Neznanec je vlomil v klet občana na naslovu Emilia Driolija 5 in odpeljal 
žensko kolo sivogranitne barve z rdečimi pikicami. Kolo je vredno 40.000 
tolarjev.

PARTIZANI IN NEMCI
Domači fantje so bili prepričani, da so Nemci še vedno tisti v uniformah in 
čeladah z brzostrelkami okoli vratu pa so šli na juriš. Vzrok pa ni bila 
domovina ampak je šlo za dekleta, pomagal ni patriotizem ampak alkohol in 
tudi Nemci so bili navadni mladi nemški turisti. Mrtvih ni bilo, buške pa so 
padale na vse strani. Končalo se je na mirovni konferenci pri sodniku za 
prekrške.

VIŠJA NATAKARSKA SESTRA
Pacient, po bivanju Portorožan, je bil dobro nalit v splošni bolnici Izola. 
Količina alkohola je bila tako velika, da je medicinsko sestro zamenjal za 
natakarico in je zahteval, da mu še malo dotoči. Zdaj bo to storila sodnica za 
prekrške.

POTUJOČA DISKOTEKA
V Morovi ulici je bil parkiran osebni avtomobil, v osebnem avtomobilu pa 
voznik, ki je bil prepričan, da je v Gavioliju ali vsaj v Zelenem parku pa je 
navijal glasbo tako na glas, da je vrgel pokonci sosede, sosedje so vrgli 
pokonci policaje in potem so policaji vrgli pokonci še njega, ko so mu izstavili 
plačilni nalog.

SMRTNA NESREČA NA BELVEDERJU
Na Belvederju se je zgodila prometna nesreča v kateri sta bila udeležena 
voznik kombiniranega vozila in motorist. Voznik kombija je na križišču iz 
smeri Izole zavijal v levo proti Kopru, iz piranske smeri pa je pripeljal 
motorist, ki se ni mogel izogniti kombiju in je priletel vanj. Mlad motorist iz 
Pirana je kasneje v izolski bolnišnici podlegel poškodbam.

NA SEMAFOR IN NA STREHO
V semaforiziranem križišču na južni obvoznici seje zgodila prometna nesreča, 
ko je mlad voznik osebnega vozila na mokri cesti sunkovito zavrl, tako da je 
avtomobil dobesedno vrglo v semafor, od tam pa je padel na streho in obstal. 
Voznik ni imel nobenih posledic, avto pa.

IZ POROČIL
Prejšnji teden so policisti v sklopu akcije Teden umirjanja prometa kaznovali 
več kot 100 prekoračiteljev hitrosti, največ pa se jih je dogajalo ponoči na 
Prešernovi cesti.

Brez vozniškega dovoljenja je prejšnji teden ostalo šest občanov, rekorder pa je 
tokrat napihal 1,93 gramov alkohola na kilogram krvi.

Ta teden pa policisti že začenjajo izvajati akcije pred poletno turistično sezono. 
Za začetek se bodo z vsemi, ki kakorkoli delujejo v turizmu in javnosti 
nasploh, dogovorili o tem, kako zagotoviti, da bo turistična sezona vama, 
prijetna in zabavna hkrati.
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grajenke iz prejšnje križanke: 
(ŠIVILSK1 PRIBOR)

ada: Predrag Simič iz Izole, 
ada: Milan Hojnik iz Izole, 
ada: Marija Mataus iz Izole, 
ada: Zvonka Kresevič iz Izole, 
ada: Hočevar Irena iz Izole 
i reševalci nagrade prevzamejo v 
Mare v Luciji, o čemer bodo obveščeni 
rošti. Čestitamo!

ANKA kupon št.8

SREDNJE
ŠOLKA P

J
j4~ J

PEVEC
KOVAČIČ

TESTATOR

Na

GRŠKI
BOG

LJUBEZNI

STAROSTA
RADIJSKIH
NAPOVE
DOVALK
(AJDA)

MESTO NA 
UKRAJIN. 

POLOTOKU 
KRIMU

-t
IGRALNA
KARTA

VRSTA,
ZVRST

M

1. nagri
2. nagr
3. nagr
A nanr

KRAJ MED 
KOZINO 

IN
DIVAČO

NEMŠKI
MARKSIST

«5“
OKLEPNIK

A KRATKA,
ZABAVNA

IGRICA

REKA V 
ČRNI 
GORI

H.iidyi

5.nagr
Izžreban
trnnvini !

IVANA
KOBILCA

ČEBELJA
TVORBA

MLEČNI
IZDELEK

RAZUM
LJIVOST

VRTNA
HIŠICA vj

\ i . ~T-
u yu vii n i

tudi po c

KRIZ
RDEČE
MUSLI

MANSKO
POKRI
VALO

p
NEMŠKI

FIZIK
(MAX VON)

LANTAN

BAJE
SLOVNA

HUDOBNICA
LADKO

KOROŠEC 1 A\
Geslo:

BEGUNEC, 
KI GA 

DRŽAVA 
ZAŠČITI

~

J
AM. JAZZ. 

SAKSO
FONIST 
Y0UNG

.
I

Ime in priimek, naslov in kraj:

1 PREBIVALKA VELIKE 
MUSLIMANSKE 
DRŽAVE V AZIJI
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ŠČETKA (1 A
Pred vami je še ena iz serije križank, ki jih pripravljamo skupaj z našim pokroviteljem Kemično 
čistilnico in trgovino Mare iz Lucije.
Tudi tokratne pravilne rešitve napišite na kupon in ga do 2.junija pošljite na naslov:
Tednik Mandrač,
Veliki trg 1,6310 Izola.
Nagrade čakajo.________________________________________________________

1. Nakupni bon za šiviljski pribor v vrednosti 3.000 SIT + torba za oblačila.
2. Ženske hlačne nogavice LEVANTE - ACTION 15 DEN + dokolenke LEVANTE VIVA - 20 DEN + 
moške nogavice CIOCCA FILO SCOZIA.
3. Ženske letne hlačne nogavice MURA - OASIS 8DEN + moške nogavice CIOCCA FILO SCOZIA. 
4.3X nogavice PRISCO: 1x moške, 1x ženske in 1x otroške.
5. Potnice MARBET + torba za oblačila + BON za kemično čiščenje v vrednosti 1.000 SIT.
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TRŽNICA IZOLSKIH ŠTUDENTOV MOTOHOV KOT

MRK Menola Izola na tradicionalno ri športno prireditev

V nedeljo se bo 30 ekip ribičev iz več držav odpravilo ob 8. uri 
na lov na menole v izolski zaliv, ob 13.30 pa bo tehtanje ulova pred 

Hotelom Riviera (SGTŠ).
Ob 14.00 bodo brezplačno postregli z menolami vsem, 

ki si boste zaleželi teh slastnih rib.

Nedeljski, drugi dan tradicionalnega rally-ja Saturnus se je dogajal tudi v Izoli in tudi 
tokrat se je ob "brzincu" od Rude do Gažona nabralo veliko ljubiteljev tega športa in 
navijačev posameznih tekmovalcev. Izolski Ribari so tokrat seveda navijali za voznika na 
fotografiji, ki so ga pozdravili z največjim transparentom.___________________________
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sončno 
™ max H 

— " min. 14

Petek

sončno 
max 26 
min. 16

Sobota

sončno 
max. 26 
min. 16

Nedelja

sončno 
max. 21 
min. 17

V Ljubljani so pripravili 
vsakoletno študentsko 
tržnico, ki je nekakšna 
predstavitev posameznih 
študentskih klubov.
Študentje občin Koper, Piran 
in Izola so se predstavili 
skupaj, pravzaprav so 
predstavili to po čemer nas 
še najbolj poznajo: ribje 
dobrote in dobro domačo 
kapljico. Ta stari trik, v 
pomanjkanju boljših vsebin, 
še vedno vžge, čeprav je bilo 

slišati, da je bila rižota z morskimi sadeži prekuhana, sardele na žaru pa zažgane. No ja, 
zato pa je bila mladost brez pripomb. Več o dogodku na notranji strani.

GENERACIJA PRVAKINJ
Mlade izolske rokometašice so že pograbile enega od naslovov državnih prvakinj. Potem 
ko so pred tednom dni nesrečno in nespretno izgubile ta naslov v mladinski konkurenci so 
tokrat kadetinje pokazale kdo je kdo v slovenskem ženskem rokometu. V finalu so odigrale 
izvrstno in v končnici, ki je bila vredna finala NBA so z zadetkom tri sekunde pred koncem 
dosegle zmago in dokazale, da jim ni para. Še na poti domov so bile tako-le dobre volje, ob 
prihodu v Izolo pa so naredile častni krog po mestu - naj se ve. kdo je glavni.

UGODNI PLAČILNI POGOJI:

- kredit na 1 leto - TOM + 0%
- kredit na 2 leti - TOM + 2%
- kredit na 3 leta - TOM + 3%
- možnost obročnega plačila
- za plačilo v gotovini nudimo 

popust do 20%
- dokumentacijo kredita na 1 leto 
uredimo pri nas, brez izgube 
časa na banki DARILO- 1 x vzglavnik

Projektiranje in inženiring stanovanjske in pisarniške opreme

Salon pohištva
I I Gis- mobel d.o.o. Zelena ulica 10, 6310 Izola, Slovenija 

“ “ " TEL: +386 (0)5 6417668 FAX: +386 (0)5 6417667

-20% popusta za gotovino

-30% za nakup pohištva nad 500.000,00 SIT 
MOŽNOST ODKUPA VAŠE STARE IN 
DOTRAJANE GARNITURE

Pozabili šo

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto
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